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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

بازدیدرئیسدانشگامازمجتهعخوابگامهای��
کویدانشگام

 دکتر کریمی رئیس دانشگاه به همراه دکتر حلب چی، معاون 

دانشجویی فرهنگی، دکتر پارساپور مدیر روابط عمومی و مدیر 

دفتر ریاست دانشگاه و جمعی از مسئولان معاونت دانشجویی از 

مجتمع خوابگاه های کوی دختران و پسران دانشگاه علوم پزشکی 

تهران بازدید کردند.

با حضور در  رئیس دانشگاه ساعت 19 سه شنبه 7 آذرماه 96 

از خوابگاه های  تعدادی  از  دانشگاه  مجتمع خوابگاه های کوی 

دخترانه و پسرانه بازدید و دقایقی با دانشجویان به گفت وگوی 

صمیمی پرداختند.

دکتر کریمی هدف از این بازدید را رسیدگی به وضعیت اسکان 

دانشجویان خوابگاهی و یادآوری خاطرات 43 سال پیش که در 

زمان دانشجویی در تعدادی از اتاق های خوابگاه بوستان 3 و 4 

سکونت داشت، بیان کرد.

وی افزود: سعی خواهیم کرد با حضور در خوابگاه ها و فضاهای 

با درخواست های دانشجویان بیشتر آشنا  از نزدیک  دانشجویی 

شویم و وضعیت فعلی رفاهی و فرهنگی دانشجویان را بررسی کنیم.

از  دانشجویی  معاون  با همراهی  کریمی  دکتر  بازدید  این  در 

وضعیت سالن مطالعه مرکزی پسران، محل توزیع غذا در بخش 

بوستان های  خوابگاه های  از  و همچنین  کوی  درمانگاه  پسران، 

3 و 4 پسران و گلستان 1 دخترانه بازدید داشتند و دقایقی با 

دانشجویان به گفت وگوی صمیمی پرداختند.

توضیح اینکه رئیس دانشگاه با حضور در مجموعه ورزشی شهید 

خوابگاه  بخش  در  که  ورزشی  مجموعه  این  از  بازدید  و  فتحی 

کوی دانشگاه قرار دارد، با مربی و اعضای تیم فوتسال دانشجویان 

با آنها  دانشگاه که تمرین داشتند، آشنا شد و ضمن گفت وگو 

موفقیت در عرصه های مختلف را برایشان آرزو کرد.

دکتر کریمی در این دیدار پرداختن به امر ورزش و هزینه در این 

بخش را بسیار مؤثر دانست و از معاون دانشجویی دانشگاه خواست 

در این حوزه تمهیدات لازم را به عمل آورد.

ارتقايمرتبهدانشگاهيرآعضوهیئتعلهی��
برای  دانشگاه  ممیزه  هیئت  و ششمین جلسه  و سی  دویست 

بررسی پرونده 20 متقاضي ارتقای مرتبه دانشگاهی برگزار شد.

در پي معرفي اعضاي هیئت ممیزه دانشگاه و تائید وزیر بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکي، روز چهارشنبه 22 آذر 96 نخستین 

جلسه از دور جدید جلسات هیئت ممیزه دانشگاه برگزار شد.

این جلسه ساعت 10 با حضور اکثریت اعضاء تشکیل شد و در 

ابتداي جلسه پس از تاوت قرآن مجید دکتر عباسعلي کریمي، 

رئیس دانشگاه ضمن تبریک انتصاب اعضای جدید هیئت ممیزه 

از حضور ایشان تشکر کرد.

در این جلسه پرونده 20 عضو هیئت علمی متقاضی ارتقا به مرتبه 

دانشگاهی استادیاری، دانشیاری و استادی از دانشکده های پزشکی، 

و  پزشکی  نوین  فناوری های  دندانپزشکی،  مامایی،  و  پرستاری 

پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم مطرح و پس از بحث و بررسی 

مستندات پرونده ها و تبادل نظر، به رأی مخفی الکترونیکی گذاشته 

شد که با 19 تقاضا موافقت شد و با یک پرونده درخواست استادی 

که مقرر بود با آیین نامه سرآمدی آموزش بررسی گردد موافقت و 

مقرر شد به وزارت متبوع برای دریافت تصویب نهایی ارسال شود.

ارتقاء مرتبه متقاضیان به شرح زیر به تصویب رسید:

ارتقا به مرتبه استادی:

مریم خوشیده،  دکتر  مهرداد صالحی،  دکتر  امینی،  الهه  دکتر 

دکتر محمدعلی زارع مهرجردی، دکتر مریم رحمانی، دکتر فرید 

کوثری، دکتر حمیدرضا داوری، دکتر رضا زارعی، دکتر نیما رضایی 
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)دانشکده پزشکی(، دکتر افشین خورسند )دانشکده دندانپزشکی( 

و دکتر حسین فخرزاده )پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم(

ارتقا به مرتبه دانشیاری:

دکتر الهام نواب )دانشکده پرستاری و مامایی( دکتر آذین نوروزی، 

امامی اردکانی، دکتر فاطمه سروی، دکتر فرزانه  دکتر علیرضا 

عباسی، دکتر فرح صابونی )دانشکده پزشکی( و دکتر محمود 

اعظمی )فناوری های نوین پزشکی(

ارتقا به مرتبه استادیاری

دکتر نسرین رسول زادگان )دانشکده پرستاری و مامایی(

دیداربادکترعلیرضامردانیجانبازدفاعمقدس��
وزیر بهداشت با حضور در منزل دکتر علیرضا مردانی جانباز 70 

درصد دوران هشت سال دفاع مقدس با وی دیدار و گفت وگو کرد.

دکتر کریمی، رئیس دانشگاه، دکتر موسوی، مشاور وزیر در امور 

ایثارگران و دکتر مقیمی مدیر امور ایثارگران دانشگاه در دیدار 

شامگاه یکشنبه 19 آذر 96 دکتر هاشمی وزیر بهداشت را همراهي 

و از ایثارگری های این جانباز گران قدر و خانواده او قدردانی کردند.

دکتر علیرضا مردانی با بیش از 20 سال سابقه کار، پزشک شاغل 

در شبکه بهداشت و درمان شهرری و دستیار سال سوم رشته 

طب هسته ای است.

وي اهتمام ویژه ای به سحرخیزی و ورزش دارد و هرروز ساعت 4 

صبح از خواب بیدار می شود و هفته ای سه روز برنامه منظم ورزش 

دارد و یک بار هم به عنوان برترین بسکتبالیست سال و یک بار نیز 

به دلیل خدمات ارزشمند پزشکی در مراسم حج، به عنوان یکی 

از 12 پزشک برتر کشور شناخته شد.

به وزیر بهداشت گفت: ما جانبازان  این جانباز سرافراز خطاب 

باوجوداینکه از سختی ها استقبال می کنیم ولی با مشکات متعددی 

مواجه هستیم و یکی از مشکات ما کنار گذاشتن ما از صحنه 

است وی گفت شما که خود از ایثارگران هستید درواقع سخنان و 

تأکیدات امام خمینی )ره( را اجرا می کنید و یکی از شخصیت هایی 

هستید که مردم برای شما احترام و اعتقاد زیادی قائل هستند. 

کار شما، جهادی است و موجب افتخار رزمندگان هستید.

دکتر مردانی در عملیات والفجر یک در فکه از ناحیه نخاع مجروح 

و به درجه جانبازی نائل شد. وی دارای یک فرزند پسر به نام 

مهدی و دو دختر است. پسر وی دانش آموخته رشته کارگردانی 

و یکی از دختران وی مهندس عمران است و دیگری از بهمن ماه 

دانشجو خواهد شد.

جلسه1ورایتخصصیفرهنگیاجتهاعی��
دانشگامبرگزار1د

جلسه شورای تخصصی فرهنگی اجتماعی دانشگاه با حضور رئیس 

دانشگاه برگزار شد.

با حضور  دانشگاه  اجتماعی  فرهنگی  تخصصی  جلسه شورای 

دکتر عباسعلی کریمی، رئیس دانشگاه، دکتر رستمیان، معاون 

اجتماعی فرهنگی، حجت الاسام والمسلمین دکتر عیسی زاده، 

مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه و 

سایر گروه های مرتبط روز شنبه 18 آذرماه 96 در سالن شورای 

دفتر ریاست دانشگاه برگزار شد.

دکتر رستمیان معاون اجتماعی فرهنگی دانشگاه، در حاشیه این 

جلسه، هدف از برگزاری این جلسه را مشارکت همه دستگاه های 

ذی ربط در خصوص اجرای هماهنگ برنامه های فرهنگی در تمام 

این جلسات طرح های  مراکز تحت پوشش دانست و گفت: در 

در خصوص  تا همه دستگاه  مطرح می شود  فرهنگی  مختلف 

طرح های پیشنهادی اعام نظر کنند و به تصمیم مشترک برسد.

وی با اشاره به اینکه این جلسات هر دو ماه یک بار برگزار می شود، 

گفت: در این جلسه مباحثی چون فعالیت های برون مرزی جهادی 
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و بررسی اساس نامه کانون پزشکان جهادی بدون مرز دانشگاه، 

آئین نامه داخلی کرسی های آزاداندیشی دانشجویی و آئین نامه 

نهادهای  از سوی  پیشنهادی  و طرح های  متبوع  وزارت  اباغی 

ذی ربط مطرح شد.

نخستیننشسترابطانروابطعهوميدانشگام��
درسال1ربرگزار1د

در نشست رابطان روابط عمومی، بر استفاده از امکانات دانشگاه 

و تبادل تجارب خبری به منظور توانمندی بیشتر در تهیه اخبار 

دانشگاه تأکید شد.

نشست رابطان روابط عمومي دانشگاه با حضور دکتر پارساپور 

سرپرست روابط عمومي دانشگاه یکشنبه 19 آذر 96 در سالن 

جلسات روابط عمومي برگزار شد.

در آغاز دوم کارگاه های آموزشی روابط عمومی که طبق روال 

سال های گذشته باهدف ارتقاي کیفیت اخبار واحدها تشکیل شد، 

مهدی گلپایگانی، سردبیر واحد خبري در خصوص نحوه  صحیح 

خبرنویسي و بارگذاری عکس و خبر در سایت مطالبی را بیان کرد.

در ادامه، دکتر پارساپور مدیر روابط عمومي دانشگاه، گفت: در 

روابط  تا شبکه  است  این  بر  ما  تاش  دانشگاه،  عمومي  روابط 

دانشگاه  عمومي  روابط  پویاتر شود. هدف  و  توانمندتر  عمومی 

میان  این  در  و  است  واحدها  رابطین  بین  بیشتر  ارتباط  ایجاد 

ارتباط رودررو و استفاده از تجارب یکدیگر می تواند در پیشبرد 

اهداف سازمان مؤثر باشد.

تجارب خوب  و  امکانات  تمامي  از  استفاده  بر  پارساپور  دکتر 

واحدهاي دانشگاه تأکید کرد و افزود: در حال حاضر با توانمند 

شدن رابطین، بیشتر اخبار واحدها توسط خود رابطین تنظیم 

می شود مگر مواردی که خبر اهمیت ویژه ای داشته باشد که در 

این صورت همکاران ستاد هم در تنظیم آن مشارکت خواهند کرد.

وی ادامه داد: با هماهنگی سردبیر واحد خبری و تسهیاتی که 

پورتال جدید ایجاد کرده، اخبار واحدها طبق اولویت خبری بر 

با امتیاز ویژه  روی سایت دانشگاه فعال می شوند و این فرایند 

برای اخبار تنظیمی رابطین صورت می گیرد تا برای خبرنگاران 

واحدها انگیزه بخش باشد.

دکتر پارساپور در پایان، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه بعضی 

به  تهیه خبر  از  غیر  دیگری  واحدها، مسئولیت های  رابطین  از 

از  استفاده  با  تا  می شود  برگزار  ماهانه  این جلسات  عهده دارند 

واحدهای  از  یکدیگر  تجارب  گذاشتن  اشتراک  به  و  آموزش ها 

روابط عمومی توانمندتر و پویاتر برخوردار شویم.

در پایان، رابطین روابط عمومي واحدهاي دانشگاه ضمن معرفی 

خود، به بیان نظرات و پیشنهاد های خود پرداختند.

برگزاریماژولدومکارگاممدیرانبیهارستانهای��
دولتی

ماژول دوم از دور دوم کارگاه آموزشی مدیران بیمارستان های 

دولتی کشور )TOT( با حضور مدیران بیمارستان های دانشگاه های 

علوم پزشکی آغاز بکار کرد.

ماژول دوم از دور دوم کارگاه آموزشی مدیران بیمارستان های 

دولتی کشور )TOT( صبح یکشنبه 19 آذر 96 با حضور مدیران 

بیمارستان های دانشگاه های علوم پزشکی تهران، شهید بهشتی، 

 G6 علوم بهزیستی، مازندران، زنجان، سمنان و گیان در سالن

ستاد مرکزی دانشگاه آغاز بکار کرد.

دکتر نمازی مدیر توسعه سازمان و سرمایه انساني دانشگاه در 

حاشیه این کارگاه آموزشی، گفت: ماژول دوم از دومین دور برنامه 

آموزشی مدیران بیمارستانی )TOT( با سرگروهی دانشگاه تهران 

آغاز بکار کرد که در دور اول هفت ماژول و در این دوره، کارگاه 

ماژول دوم با عنوان بهبود کیفیت و ایمنی بیمار برگزار می شود.
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وی افزود: این کارگاه با محورهای شکاف کیفیت، ابعاد کیفیت، 

بیمار، مدیریت  ایمنی  نظام مدیریت کیفیت، سنجش کیفیت، 

خطر با رویکرد گذشته نگر، مدیریت پسماند و پیشگیری و کنترل 

عملی  و  کارگاهی  به صورت  اساتید  توسط  بیمارستانی  عفونت 

آموزش داده خواهد شد.

این کارگاه چهارروزه تا پایان روز 22 آذر 96 ادامه داشت.

نگهدارندمفلپجهجهه)کرنفیکسر(تولید1د��
شرکت داناول مستقر در مرکز رشد مواد و تجهیزات دندانپزشکی 

دانشگاه علوم پزشکی تهران، موفق به تولید و تجاری سازی یک 

محصول نگهدارنده فلپ جمجمه با کاربری آسان و هزینه مناسب 

نسبت به نمونه های مشابه بانام تجاری کرنفیکسر شد.

دکتر قدسی مدیرعامل شرکت داناول در توضیح این محصول 

گفت: بعد از انجام عمل جراحی مغز و اعصاب، به منظور ثابت 

نگه داشتن فلپ جمجمه جداشده بیمار از گیره خاصی استفاده 

 Burr Hole( می کنند که اصطاحاً به آن پوشش سوراخ جمجمه

Cover( و یا نگهدارنده فلپ )Flap Fixer( می گویند.

که  است   cranfixer تولیدشده  تجاری محصول  نام  افزود:  وی 

عاوه بر نگهداری مطمئن فلپ بیمار قابلیت عبور لوله درین از 

آن وجود دارد.

این محصول گفت:  به کاربری  اشاره  با  این شرکت،  مدیرعامل 

کاربری این وسیله آسان بوده و به راحتی به وسیله نخ بخیه دو 

و  به هم متصل می شوند  فلپ  و روی  زیر  در  قرارگرفته  قطعه 

نیازی به ابزار جانبی و یا پیچ برای ثابت کردن کرنفیکسر نیست.

مانند  تمامی مجوزهای لازم  فراوان،  با تاش  افزود:  وی 

اداره کل  تأییدیه  و   ISO13485:2016 ،ISO9001:2015

تجهیزات پزشکی برای این محصول اخذ و در حال حاضر نیز در 

سایت IMED قیمت گذاری شده و توسط متخصصان جراحی 

مغز و اعصاب مورداستفاده قرار می گیرد.

نبودن  زیست تخریب پذیر  و  بودن  سازگار  زیست  قدسی  دکتر 

محصول، نیاز نداشتن به تجهیزات جانبی، امکان استفاده مجدد 

درصورتی که بیمار نیاز به جراحی دیگری داشته باشد، کاربری 

بسیار آسان و هزینه معقول را از ویژگی های این محصول برشمرد 

و گفت: این وسیله مدل های مشابهی دارد که ازلحاظ جنس و 

کارآیی با این محصول متفاوت هستند.

توضیح اینکه، شرکت داناول در سال 1394 در زمینه های پزشکی 

پزشکی  تجهیزات  رشد  مرکز  در  را  فعالیت خود  مهندسی،  و 

دانشگاه علوم پزشکی تهران آغاز کرده است.

اولینههایشفارماکوگنوزیایرانبرگزار1د��
در همایش فارماکوگنوزی ایران از اساتید پیشکسوت فارماکولوژی 

دانشگاه تقدیر به عمل آمد.

اولین همایش فارماکوگنوزی ایران به همت انجمن فارماکوگنوزی 

دانشکده  رازی  در سالن  آذرماه 96   8 روز چهارشنبه  ایران 

داروسازی آغاز به کارکرد.

دکتر مهدی وزیریان دبیر همایش، در حاشیه این مراسم هدف 

فارماکوگنوزی  متخصصین  گردهمایی  را  برگزاری همایش  از 

سراسر ایران و تجلیل از اساتید پیشکسوت دانست و گفت: در 

این همایش سخنرانی علمی در خصوص روش استخراج ترکیبات 

طبیعی، تکنیک های شناسایی و اثرات بیولوژیک ترکیبات طبیعی، 

اقتصاد و تجارت داروهای طبیعی توسط اساتید انجام می شود.

دبیر همایش ادامه داد: برگزاری چهار کارگاه آموزشی روش های 

استخراج، نگارش مقالات مروری، روش های فرمولاسیون ترکیبات 

طبیعی از دیگر برنامه های این همایش است.

وی با اشاره به برگزاری نمایشگاهی از پوسترها و خاصه مقالات 

از  نفر  بخش 170  این  در  گفت:  دانشجویان  از سوی  ارسالی 
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دانشجویان از رشته های زیست گیاهی، فیتو شیمی، داروسازی، 

داروهای  در خصوص  که  مرتبط  رشته های  سایر  و  فیزیولوژی 

طبیعی تحقیقاتی انجام داده بودند ثبت نام کردند که 130 مقاله 

پذیرفته و ارائه شد.

دکتر وزیریان افزود: در این کنگره برای اولین بار از شرکت های 

داروسازی معتبر در حوزه داروهای گیاهی باهدف ارتباط بیشتر 

دانشگاه با صنعت و آشنایی دانشجویان داروسازی با محصولات 

شرکت های گیاهی دعوت شد تا دانشجویان با آینده حوزه تجارت 

دارو نیز آشنا شوند.

نانوپز1کی�� تازمتریندستاوردهای بررسی
ونانوایهنی

نانو ایمنی به منظور  نانو پزشکی و  دومین کنفرانس بین المللی 

تبادل و به اشتراک گذاری تجارب و نتایج تحقیقات این حوزه به 

میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران و با مشارکت اساتید برجسته 

15 کشور جهان برگزار شد.

دکتر قاضی خوانساری رئیس کنفرانس بین المللی نانو پزشکی 

و نانو ایمنی به اهداف برگزاری این کنفرانس اشاره کرد و گفت: 

نانوتکنولوژی علم روز دنیاست که در ایران هم ازنظر تولید مقاله 

و محصول پیشرفت خوبی داشته؛ ازآنجاکه این علم در دنیا قدمت 

زیادی ندارد همه کشورها درحال بررسی هستند که آیا نانو اثرات 

مثبتی دارد یا خیر؟ این کنفرانس هم به منظور انتقال تجربیاتی 

که در این زمینه وجود دارد برگزار می شود.

وی با اشاره به محورهای کنگره گفت: نانو پزشکی و نانو ایمنی دو 

محور اصلی این کنفرانس است و تمامی جنبه های پزشکی، زیستی 

و ایمنی نانو مواد بر روی انسان، حیوانات و محیط زیست توسط 

اساتید برجسته داخلی و 15 کشور اروپایی، افریقای جنوبی، ژاپن، 

کره جنوبی، امریکا، انگلستان و عراق موردبررسی قرار می گیرد.

رئیس کنفرانس، بر لزوم اهمیت بررسی تأثیر نانو در محیط و 

انسان تأکید کرد و گفت: نانو برابر با یک میلیاردم متر است که 

وقتی وارد سیستم بیولوژیک می شود ممکن است تأثیر مثبت یا 

منفی بر پیوند خود بگذارد لذا هرچقدر اطاع بیشتری در این 

زمینه داشته باشیم ایمنی آن تضمین می شود.

وی افزود: براین اساس بایستی اساتید و دانشجویان این رشته را 

تشویق کنیم که اطاعات بیشتری در این زمینه به دست آورند.

توضیح اینکه، این کنفرانس به همت گروه نانوتکنولوژی دانشکده 

فناوری های نوین پزشکی با همکاری کمیته نانو وزارت بهداشت، 

انجمن نانوفناوری پزشکی ایران و دانشکده بهداشت و به حمایت 

ستاد ویژه توسعه فناوری نانو از 8 آذر 96 به مدت 2 روز در 

سالن اجتماعات دانشگاه برگزار می شود.

طرحپایشکاررزماییهایبالینیدردانشگام��
اولین جلسه طرح پایش کار آزمایی های بالینی در دانشگاه با 

حضور معاون تحقیقات و فن آوری دانشگاه برگزار شد.

این جلسه روز سه شنبه 7 آذرماه 96 با حضور دکتر صحراییان 

معاون تحقیقات و فن آوری، دکتر دولتی و دکتر فیروز رئیس 

مرکز پوست و جذام، دکتر نیک فر مدیر امور پژوهشی دانشگاه، 

کارشناسان مرکز پوست و جذام و مرکز کار آزمایی بالینی در 

تالار همایش مرکز پوست و جذام برگزار شد.

و  پوست  مرکز  فعالیت های  معرفی  فیروز، ضمن  علیرضا  دکتر 

جذام گفت: مرکز آموزش و پژوهش بیماری های پوست و جذام 

قدیمی ترین و بزرگ ترین مرکز تحقیقات پوست درکشوربوده و 

در سال 1992 میادی )1371 خورشیدی( توسط دکتر یحیی 

دولتی بنا گردیده است.

وی گفت: محور فعالیت های این مرکز پژوهش و آموزش درزمینه 

های مختلف بیماری های پوستی و نیز جذام است. تیمی که در 
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مرکز مشغول فعالیت اند عبارت اند از تیم متخصصین پوست و مو، 

آسیب شناسی، ایمنی شناسی و آلرژی، فارماسیوتیکس، پزشکان 

عمومی، فلوهای تحقیقاتی، خبرگان علوم پایه، پرستاران، تکنسین ها، 

کارشناس کتابداری و پرسنل بخش اداری. تمام پزشکان مشغول 

 )GoodClinical Practice )GCP به کارد راین مرکز دوره های

را گذرانده اند و در این مرکز توانایی و امکان طراحی و اجرای 

کار آزمایی های بالینی فاز I تا IV، مطالعات روی فرآورده های 

دارویی، آرایشی، بهداشتی مورد مصرف دردرماتولوژی )با استفاده 

از روش های بیومترولوژیک( و نیز برخی مطالعات سلولی، مولکولی 

و فارماکولوژیک وجود دارد.

رئیس مرکز تحقیقات پوست و جذام در ادامه به معرفی مرکز کار 

آزمایی بالینی پرداخت و گفت: کمیته اخاق کشوری پرسشنامه ای 

بالینی تدوین کرده که ما  را برای پایش طرح های کار آزمایی 

در مرکز کار آزمایی بالینی با در نظر گرفتن اصول GCP این 

پرسشنامه را تکمیل کرده و از این پرسشنامه ها برای پایش کار 

آزمایی بالینی در سطح دانشگاه استفاده خواهیم کرد.

بالینی متعددی در سطح  آزمایی  اینکه کار  بابیان  دکتر فیروز 

دانشگاه صورت می گیرد ادامه داد: در کار آزمایی بالینی با توجه 

به اینکه مداخله بر روی انسان صورت می گیرد ازاین جهت هم 

اعتبار بالاتری در بین انواع مختلف روش های پژوهشی دارد و 

هم مخاطرات بیشتری ازنظر اخاقی دارد، بنابراین هم قبل از 

شروع کار آزمایی بالینی رضایت نامه ها و تمام موارد باید مورد 

تأیید کمیته اخاق برسد.

وی افزود: تاکنون بعد شروع کار آزمایی بالینی نظارتی صورت 

نمی گرفت همه کنترل ها قبل از شروع بود ولی با توجه به اهمیتی 

که یاد شد قرار شده کار آزمایی بالینی دانشگاه در طی اجرا هم 

مورد پایش قرار بگیرند.

دکتـر فیـروز گفـت: با توجه بـه اینکه تعـداد کار آزمایی ها زیاد 

اسـت عمـاً پایـش تمامی آن هـا امکان پذیـر نیسـت بنابراین با 

نظـر کمیتـه اخـاق درصـدی از آن ها انتخاب شـدند کـه ابتدا 

بـر اسـاس ریسـک خطـر به سـه دسـته بـا خطـر کم، بـا خطر 

متوسـط و بـا خطـر زیـاد تقسـیم شـدند و از بیـن کار آزمایـی 

هایـی که خطر بالا دارند تعداد بیشـتر، از بیـن کار آزمایی های 

ریسـک متوسـط تعـداد متوسـط و کارآزمایـی هـا بـا خطر کم 

هـم تعـداد کمتـری بـرای پایـش انتخاب شـدند کـه هم اکنون 

اولیـن طـرح مورد پایش قـرار می گیـرد و به تدریج همـکاران با 

هماهنگی هایـی کـه بـا مجریـان طـرح از طریق کمیتـه اخاق 

انجـام خواهنـد داد ادامـه این پایش هـا صورت خواهـد گرفت.

در پایـان ایـن جلسـه حاضرین از طـرح و مسـتندات آن بازدید 

کردند. 

تقدیرازفعالانبرگزارینهایشگامعلموقررن��
حجت الاسام والمسلمین دکتر عیسی زاده در مراسم تجلیل و 

تقدیر از فعالان نمایشگاه علم و قرآن، طهارت نفس را تنها راه 

دستیابی به باطن و ملکوت قرآن معرفی کرد.

به منظور تقدیر از برگزارکنندگان و فعالان برپایی نمایشگاه علم 

و قرآن، مراسمی در بعدازظهر روز سه شنبه 28 آذر 96 در سالن 

نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه علوم  نهاد  شورای دفتر 

پزشکی تهران برگزار شد.

در ابتدای مراسم حجت الاسام والمسلمین دکتر عیسی زاده، مسئول 

نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، ضمن خیرمقدم و 

خوشامدگویی به حضار و تشکر از زحمات مریم دیجور، مسئول 

واحد خواهران نهاد و فاطمه قائمی پناهیان، دبیر کانون قرآن 

و عترت دانشگاه و سایر فعالان برگزاری نمایشگاه علم و قرآن، 

گفت: قرآن نورانیتی به انسان می دهد که حقیقتاً مثال زدنی است 

و این نعمت بزرگی است و خداوند شما را دوست داشته که پای 

شما را به وادی قرآن باز کرده است.

وی افزود: شما جوان هستید و دل هایتان پاک و از صفای باطن 

برخوردارید. دو نور در شما وجود دارد که نور اول، همان صفای 

باطن شماست و نور دوم همان محشور بودنتان با قرآن است.

مسئول نهاد در ادامه گفت: قرآن به معنای واقعی یک اقیانوس 

بی کران است؛ قرآن مبارک است و انسان باید تاش کند آن را 

غنیمت شمرد و با آن محشور باشد.

اینکه قرآن چندلایه متفاوت دارد؛ گفت:  بیان  با  ادامه  وی در 
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یک لایه آن همین ظاهر قرآن و قرائت آن است. لایه دیگر تدبر 

در معانی قرآن و لایه آخر آن باطن و ملکوت قرآنی است و زمانی 

انسان در وادی  به باطن قرآن دسترسی پیدا کرد که  می توان 

طهارت نفس باشد.

به  اشاره  با  دانشگاه،  و طب  قرآن، حدیث  علوم  مرکز  دانشیار 

فراهم شدن  آمادگی و  از آیت الله بهجت، گفت: زمینه  سخنی 

بستر طهارت نفس در دوران جوانی است و عامت دسترسی به 

آن خاشع شدن انسان در هنگام شنیدن آیات قرآن است.

حجت الاسام والمسلمین دکتر عیسی زاده در پایان سخنان خود 

با بیان اینکه قرآن تجلی خداوند است و باید در این راه، دست 

دیگران را گرفت و به قرآن وصل کرد؛ گفت: ما اولًا باید معارف 

قرآنی را در ذهن ها نهادینه کرده و به دیگران منتقل کنیم و 

دوم باید زیبایی های اخاقی قرآن را به افراد نشان دهیم و برای 

تحقق این امور باید پایه های فکری ما در رابطه با مفاهیم قرآنی 

محکم باشد.

در ادامه مراسم فاطمه قائمی پناهیان، ضمن تشکر از حمایت های 

مسئولان نهاد و تشکر از دانشجویانی که در این زمینه شبانه روزی 

فعالیت کردند؛ گفت: کمک و پیگیری و حضور همه شما بزرگواران 

باعث دلگرمی ماست و از حمایت های بی دریغ شما کمال تشکر 

را داریم.

وی در ادامه بازخورد برگزاری این نمایشگاه را رضایت بخش توصیف 

کرد و گفت: وظیفه ما در دانشگاه این است که با دانشجویانی 

که با زبان علم و منطق پیش می روند با زبان خودشان واردشده 

و آنان را به سمت قرآن هدایت کرده و آن اخاق زیبای قرآنی 

این  برگزاری  با  توانستیم  الحمدالله  و  نشر دهیم  را در جوانان 

نمایشگاه تا حدی این امر را تحقق بخشیم.

قائمـی در ادامـه بـا اشـاره بـه نظـرات رضایت بخـش اسـتادان 

دانشـگاه در مـورد برگزاری و محتویات این نمایشـگاه، گفت: به 

گفته بعضی از اسـتادان بازدیدکننده از این نمایشـگاه، محتوای 

ارائه شـده قابلیـت ایـن را دارد کـه در کنگره هـای جهانـی نیـز 

ارائه شـود.

در ادامه مراسم مریم دیجور، مسئول واحد خواهران نهاد ضمن 

قدردانی از همه متصدیان برگزاری نمایشگاه علم و قرآن گفت: 

خوشبختانه برگزاری این نمایشگاه بسیار خوب شکل گرفت و 

خروجی خوبی نیز داشت و امیدوارم که این فعالیت ها به همین 

منوال ادامه یابد.

وی در ادامه با اشاره به این نکته که در محیط های دانشگاهی 

بحث اعجازی قرآن بیشتر موردتوجه قرار می گیرد گفت: باید سعی 

کنیم که بحث نیاز به قرآن در زندگی نیز موردتوجه بیشتری 

قرار بگیرد و باید تاش کنیم در مسیر تدبر در قرآن گام های 

مؤثر و بیشتری برداریم.

توضیح اینکه در پایان مراسم از 35 تن از افرادی که درزمینهٔ 

برپایی این نمایشگاه مشارکت داشتند تقدیر و هدایایی به آنان 

اهدا شد.

نشستدانشافزاییاستاداندردانشکدم��
توانبخشیبرگزار1د

به همت مدیریت هم اندیشی استادان نهاد نمایندگی مقام معظم 

رهبـری دانشـگاه علوم پزشـکی تهـران، نشسـت دانش افزایی با 

موضوع مقدمات طب سنتی در دانشکده توان بخشی برگزار شد.

ایـن نشسـت روز سه شـنبه، 28 آذر 96 بـا تـاوت آیاتـی از 

کام اللـه مجیـد آغـاز شـد.

در ابتـدای ایـن نشسـت دکتـر رئیس دانـا، رئیـس اداره نظارت 

بـر امـور فرآورده هـای طبیعـی و سـنتی، ضمن خوشـامدگویی 

و خیرمقـدم بـه اسـتادان شـرکت کننده در کارگاه، در مـورد 

مزاج هـای فصلـی توضیحاتـی را ارائـه کـرد و گفـت: مزاج هـای 

فصلـی بـه چهار نوع مـزاج بهاری معتـدل، مزاج تابسـتانی گرم 

و خشـک، مزاج پاییزی سـرد و خشـک و مزاج زمسـتانی سـرد 

و تر تقسـیم می شـود.

وی در ادامـه بـه توصیـف ویژگی هـای هرکـدام از مزاج هـای 

فصلـی و بیـان توصیه های طب سـنتی در مورد هرکـدام از این 

مزاج هـا پرداخـت.

در بخـش دیگـری از ایـن نشسـت دکتر رئیـس دانا بـه معرفی 

خوردنی هـای مفید در هر فصل و پرهیزهای غذایی توصیه شـده 
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توسط طب سنتی برای هر فصل و هر مزاج پرداخت.

توضیح اینکه در پایان جلسـه، بین اسـتادان و کارشـناس برنامه 

پرسش و پاسخ و تبادل نظر انجام گرفت.

مراس متکریممدی رپیش ینومعارفهمدیر��
جدیدبیهارس تان1 ریعتیبرگزار1د

دکتـر مهرپـور در مراسـم تکریـم دکتـر شـاهی از زحمـات وی 

قدردانـی و دکتـر حجـت رحمانـی را به عنـوان مدیـر جدیـد 

بیمارسـتان شـریعتی معرفـی کـرد.

این مراسـم روز چهارشـنبه 29 آذر 96 با حضور سرپرسـتاران و 

مسـئولان واحدها در تالار شـهید پیرویان بیمارسـتان شریعتی 

برگزار شد.

در این مراسـم دکتر مهرپور، رئیس بیمارسـتان شـریعتی ضمن 

قدردانی از زحمات دکتر شاهی مدیر پیشین بیمارستان شریعتی 

گفـت: دکتـر شـاهی بـرادر بزرگمـان بودنـد و از سـال ها پیـش 

شـاهد زحمـات ایشـان در ایـن بیمارسـتان بودیـم و امیدواریم 

موفـق باشـند و هـر جا توانسـتند به ما کمـک کنند.

رئیس بیمارسـتان شـریعتی در ادامه، دکتـر رحمانی را به عنوان 

مدیر جدید بیمارسـتان شـریعتی معرفی کرد و تخصص وی در 

رشته مدیریت بیمارستانی را نقطه قوت برای بیمارستان دانست.

 دکتـر مهرپور در این مراسـم ضمن درخواسـت از همگان برای 

پرهیـز از شـایعات آسـیب زننده گفـت: دفتـر ریاسـت و دفتـر 

دکتـر رحمانـی بـه روی همـه بـاز اسـت و تمـام تاشـمان این 

اسـت کـه کارهـا در آرامـش و قانونمنـد جلـو بـرود چـون باید 

پاسـخگوی قانون و شـرع باشـیم. دکتـر مهر پـور در ادامه اتمام 

چهـار پـروژه سـاختمانی نیمه تمـام را از برنامه های بیمارسـتان 

دانسـت و بـه سـاخت پارکینگ جدیـد در بیمارسـتان به عنوان 

یکـی از مطالبـات کارکنان اشـاره کرد.

رئیـس بیمارسـتان شـریعتی مشـکل هـر بخـش یـا واحـد را 

مشـکل تمامـی بیمارسـتان خوانـد گفـت: می خواهیم سیسـتم 

بـا همدلـی، آرامـش، دوسـتی و رعایـت کرامت انسـان ها پیش 

بـرود و مطمئنـم با همدلی و همراهـی می توانیم روزهای خوبی 

پیش رو داشـته باشـیم.

 دکتـر رحمانـی نیـز در ایـن مراسـم بـا ابـراز امیـدواری بـرای 

انجـام خدمـات مثبت گفـت: آمده ایم در کنار شـما تاش کنیم 

بیمارسـتان به سـمت اهـداف عالی خود برسـد. دکتـر رحمانی 

افزود: قطعاً یاری شـما بیشـتر از تاش ما ارزش دارد و خواهشم 

ایـن اسـت کـه دوسـتان ما را یـاری کننـد و ماهم تـا جایی که 

تـوان داریـم در خدمت شـما خواهیم بود.

 دکتــر رحمانــی نیــز بــا اشــاره بــه حفــظ آرامــش در محیــط، 

بــر لــزوم ارتبــاط مســتقیم و صمیمانــه بــا واحدهــا تأکیــد کرد 

ــکاران را  ــق نشــدیم هم ــد روز موف ــن چن ــر در ای ــت: اگ و گف

ببینیــم در ماقاتــی کــه بــه زودی در واحدهــا خواهیــم داشــت 

ارتبــاط داریــم و اطاعاتمــان را بــه شــما انتقــال می دهیــم. وی 

افــزود: ســعادت ماســت کــه کارهــای دکتــر ســروش و دکتــر 

شــاهی را ادامــه دهیــم و امیدواریــم در همــان محیــط صمیمی 

پیشــین کارهــا را جلــو ببریــم.

دکتــر فاتحــی معــاون آموزشــی بیمارســتان شــریعتی در ایــن 

مراســم ضمــن خوشــامدگویی بــه دکتــر رحمانــی بــه اعضــای 

ــان بیمارســتان شــریعتی اشــاره کــرد و  هیئت علمــی و کارکن

گفــت: ایــن بیمارســتان یــک مرکــز بــزرگ اســت و امیــدوارم 

روزبــه روز تعلــق ســازمانی در ایــن بیمارســتان تقویــت شــود. 

معاون آموزشــی بیمارســتان شــریعتی همچنین ابــراز امیدواری 

کــرد بــا بیشــتر شــدن احتــرام و محیــط دوســتانه، هر دانشــجو 

و هــر پرســنلی بــه ایــن مرکــز افتخــار کنــد.

 مهین سـعیدی مدیر پرستاری بیمارسـتان شریعتی نیز در این 

مراسـم ضمـن خوشـامدگویی به دکتـر رحمانی گفت: همیشـه 

تهدیدهـای بـزرگ اسـت کـه فرصت هـای بـزرگ را بـه وجـود 

می آورد. وی با اشـاره به این که بیمارسـتان شـریعتی ریشه های 

بـزرگ علمـی و آموزشـی دارد گفـت: مـا امانـت داران این مرکز 

هسـتیم و مطمئن هسـتیم که باهم می توانیم مشـکات را حل 

کنیـم و بـار مشـکات را باهم جابه جـا کنیم.

 در پایـان ایـن مراسـم حکـم مدیریتـی دکتـر رحمانـی به وی 

اعطا شد.



80

ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

بازدید1بانهمعاوندرمانوزارتبهدا1تاز��
بیهارستانجامعبانوانررش

دکتر جان بابایی معاون درمان وزارت بهداشت و محمودی مشاور 

معاون درمان وزیر به همراه دکتر رضایی معاون درمان دانشگاه، 

ساعت 20:30 سه شنبه 28 آذر 96 از بیمارستان آرش بازدید کردند.

همچنین هیئتی از مسئولان بیمارستان متشکل از رئیس، مدیر، 

مترون و سایر مسئولان بیمارستان بازدیدکنندگان را همراهی کردند.

دکتر جان بابایی معاون درمان وزیر بهداشت در حاشیه این بازدید، 

با بیان این نکته که آموزش ما در این بازدیدهاست، گفت: این 

بازدیدها برای ایجاد نگاهی نو در ما صورت می گیرد. هم به دلیل 

تجارب و ابتکارات خیلی خوبی که در بیمارستان ها وجود دارد 

که می توان آن را آموخت و در سایر مراکز درمانی به کار برد و 

هم قطعاً کمبودها و مشکاتی هم وجود دارد که بی واسطه از 

آن ها با خبر می شویم و قطعاً این موارد را در تصمیم گیری ها و 

سیاست گذاری های حوزه سامت در سطح کشور لحاظ می کنیم.

وی در خصوص بیمارستان آرش گفت: این مرکز ازنظر کادر علمی 

بسیار خوب است و خدمات درمانی خوبی را ارائه می کند البته 

در برخی رشته های تخصصی کمبودهایی دارد که امیدواریم طی 

ماه های آتی آن را تأمین کنیم. با توجه به این که بیمارستان آرش 

تنها مرکز جامع زنان شرق تهران است، تاشمان این است، به 

توسعه اتاق عمل، رادیولوژی و سونوگرافی این مرکز کمک کنیم. 

در این مرکز در بخش آنکولوژی اقدامات خوبی صورت گرفته و 

امیدواریم هر چه زودتر به بهره برداری برسد.

با اشاره به عملکرد خوب دانشگاه  معاون درمان وزیر بهداشت 

علوم پزشکی تهران، در پرداخت کارانه پزشکان و کارکنان نسبت 

کریمی  دکتر  گفت:  پزشکی کشور  علوم  دانشگاه های  سایر  به 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران مرد راهکارهاست و امیدوارم 

همواره موفق باشد.

دکتر جان بابایی، همچنین از ادامه این بازدیدها در سطح تهران 

و ایران خبر داد.

دفتر  در  بازدید جلسه ای صمیمی  این  پایان  در  اینکه  توضیح 

کاشانی  دکتر  آن  در  و  تشکیل شد  آرش  بیمارستان  ریاست 

رئیس بیمارستان، به بیان مشکات و اقدامات صورت گرفته در 

این مرکز پرداخت.

وی مهم ترین معضل بیمارستان آرش دورافتاده بودن به لحاظ 

علوم  دانشگاه  مراکز تحت پوشش  از سایر  موقعیت جغرافیایی 

پزشکی تهران خواند و افزود: خوشبختانه، خدمات فوق تخصصی 

خوبی در این مرکز به مراجعین ارائه می شود.

شب@نشینی@خودمانی@به@مناسبت@شب@یلدا@@@
در@خوابگاه@سمیه

رئیس دانشکده پرستاری و مامایی به همراه معاونان آموزشی و 

اداری و مالی، رابط نمایندگی نهاد مقام معظم رهبری و مسئول 

استادان مشاور از خوابگاه سمیه بازدید کرد.

دکتر علیرضا نیکبخت رئیس دانشکده، دکتر شهسواری معاون 

مالی، حجت الاسام والمسلمین  و  اداری  آموزشی، سیف معاون 

دانشگاه  مقام معظم رهبری  نهاد  نمایندگی  رابط  پور  شیرعلی 

در دانشکده و موقری مسئول استادان مشاور، سه شنبه شب 28 

دانشجویان  با  دانشجویی سمیه  خوابگاه  در  با حضور  آذر 96 

پرستاری دیدار کردند.

در این برنامه که به همت بسیج دانشجویی، کانون قرآن و عترت 

و کانون مهدویت برنامه ریزی شده بود؛ تیم دانشکده پرستاری 

و مامایی بعد از اقامه نماز جماعت با حضور در نمازخانه خوابگاه 

در میان قریب به 50 نفر از دانشجویان پرستاری صحبت ها و 

دغدغه های آنها در مورد امکانات، محدودیت ها و مشکات زندگی 
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دانشجویی را استماع کردند.

دکتر غفارزاده، مدیر امور خوابگاه ها با استقبال از حضور هیئت رئیسه 

در خصوص شرایط خوابگاه های  مامایی  و  پرستاری  دانشکده 

دانشجویی توضیحی اجمالی ارائه داد.

مسئولان دانشکده در بازدید از اتاق های دانشجویان پرستاری در 

فضای صمیمی در کنار دانشجویان مهمان سفره شام خوابگاه بودند.

در این دیدار همچنین در خصوص شرایط، متراژ و اجاره بهای 

خوابگاه های متأهلی، مشکات تغذیه ای و نیاز به کار دانشجویی 

صحبت کردند.

به  اشاره  با  دانشکده  آموزشی  معاون  دکتر هومن شهسواری، 

به عنوان  آموزش  بر  تأکید  و  دانشجویی  کار  از  ناشی  مشکات 

اولویت اصلی دانشجویان؛ ایجاد اخال در کاس های آموزشی و 

کارآموزی های بالینی را از عوارض کار دانشجویی دانست.

در ایـن برنامـه همچنیـن در خصوص مهارت هـای ایجاد ارتباط 

بـرای دانشـجویان بحـث و تبادل نظـر شـد و موقـری، مسـئول 

استادان مشاور در زمینه ارائه راهنمایی و مشاوره به دانشجویان 

در زمینه های درسـی، ارتباطی و. توسـط اسـتادان مشـاور اعام 

آمادگـی کرد.

در پایان این دیدار مسئولان دانشکده از سایت خوابگاه و امکانات 

موجود برای دانشجویان نیز بازدید کردند.

بازدیدهیئتاوکراینیازتوانهندیهاوامکانات��
دانشکدمپز1کی

هیئت دانشگاه خارکیف اوکراین ضمن بازدید از دانشکده پزشکی، 

در نشست مشترک با مسئولان، نمایندگان گروه های آموزشی 

دانشگاه  بین الملل  معاونت  مدیران  از  و جمعی  دانشکده  این 

شرکت کردند.

این گروه متشکل از استادان رشته های کودکان، زنان و زایمان، 

بیوشیمی و اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی خارکیف، از شنبه 

18 آذرماه به مدت یک هفته مهمان دانشکده پزشکی شدند.

دانشـکده  بین الملـل  معـاون  نخسـت، دکتـر رضایـی،  روز  در 

پزشـکی توضیحاتی در مورد تاریخچه دانشـکده پزشکی و تعداد 

گروه هـا و بیمارسـتان های تحـت نظـارت ایـن دانشـکده ارائه و 

امـکان بازدیـد از فضاهـا و برخـی گروه های علوم پایه دانشـکده 

پزشـکی را فراهـم کرد.

سـپس در جریـان دیداری بـا حضور دکتـر نکوفر، مدیـر روابط 

بین الملـل، اعتباربخشـی و روابـط بین الملل معاونـت بین الملل، 

دکتر حسـینی سـده، مدیر توسـعه منابـع و پشـتیبانی معاونت 

بین الملـل، دکتر شـعبانی، مدیر توسـعه امـور بین الملل معاونت 

بین الملـل، دکتـر زینالـو، مدیـر گـروه کـودکان، دکتر سـیاری 

فـرد، رابـط بین الملـل مرکز طبی کـودکان، دکتر نـوروزی رابط 

بین الملـل گـروه بیوشـیمی، دکتـر حاجـی عبدالباقـی، رابـط 

بین الملـل گـروه بیماری هـای عفونـی، دکتر عینـی، مدیر گروه 

میکروب شناسـی شناسـی، صنعـت خانی، کارشـناس بین الملل 

دانشـکده پزشـکی، صادقـی، کارشـناس بیمارسـتان جامع زنان 

محـب یـاس و حاجـی پور، کارشـناس پژوهشـگاه علـوم غدد و 

متابولیسـم زمینه هـای مشـترک همـکاری بـه بحـث و بررسـی 

گذاشـته شد.

معاونـت  رتبه بنـدی  و  اعتباربخشـی  بین الملـل،  روابـط  مدیـر 

بین الملـل با تشـریح چگونگی عقـد قراردادهـا و تفاهم نامه های 

بین المللـی بـا مراکز خارجـی در دانشـگاه علوم پزشـکی تهران 

از همکاری هـای بین المللـی با دانشـگاه علوم پزشـکی خارکیف 

اکرایـن ابراز خرسـندی کرد.

دکتر شعبانی، مدیر توسعه امور بین الملل معاونت بین الملل نیز 

اطاعاتی در زمینه فرآیند جذب متقاضیان خارجی در دانشگاه 

علوم پزشکی تهران ارائه کرد.

در ادامه، مهمانان اوکراینی گروه آموزشی خود را معرفی کردند و 

دکتر سیاری فرد، دکتر نوروزی، دکتر حاجی عبدالباقی و دکتر 

عینی نیز به بیان توضیحاتی در خصوص بیمارستان ها و گروه های 

آموزشی خود پرداختند.

در پایان جلسه، مقرر شد طبق برنامه از پیش طراحی شده، استادان 

اوکراینی به تناسب حوزه فعالیت خود در بیمارستان ها و گروه های 

آموزشی مربوطه حاضر و با هیئت علمی و دانشجویان وارد تعامل 

شوند.
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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

تکریمومعارفهمعاونومدیرانپیشینوجدید��
مجتهعبیهارستانیامامخهینی)رم(

در دوازدهمین جلسه مدیران اجرایی مجتمع بیمارستانی امام 

خمینی )ره( از زحمات دکتر حق پرست معاون پشتیبانی پیشین 

مجتمع، دکتر رحمانی و مهندس امامی مدیران پیشین نیروی 

انسانی و خدمات پشتیبانی و افتخاری مدیر پیشین حراست با 

اهدای الواحی قدردانی به عمل آمد و برای دکتر زاینده معاون 

جدید پشتیبانی، شهبازی و طاهری زاده مدیران خدمات پشتیبانی 

و نیروی انسانی و همچنین حسینیان مدیر جدید حراست مجتمع 

آرزوی موفقیت شد.

بیمارستانی  مجتمع  اجرایی  مدیریت  تیم  دوازدهمین جلسه   

امام خمینی )ره( با حضور رئیس، معاونین و مدیران مجتمع و 

دکتر سید احمد رضایی مدیر حراست دانشگاه روز چهارشنبه 

22 آذر 96 برگزار شد.

در این جلسه از زحمات دکتر حق پرست معاون پشتیبانی پیشین 

مجتمع، دکتر رحمانی و مهندس امامی مدیران پیشین نیروی 

انسانی و خدمات پشتیبانی و افتخاری مدیر پیشین حراست با 

اهدای الواحی قدردانی به عمل آمد.

دکتر صادق نیت رئیس مجتمع ضمن قدردانی از مدیریت مسئولان 

پیشین با کمترین تنش و گام های مثبت برداشته شده در طی 

چهار سال اخیر که همراه با تحولات بزرگ ازجمله تجمیع مجتمع 

و اجرای طرح تحول سامت بوده است، از مدیرانی که تازه به 

در  قبول مسئولیت  برای  پیوسته اند  اجرایی مجتمع  تیم  جمع 

شرایط خاص کنونی قدردانی کرد و آن را نشان دهنده شجاعت 

در مسیر خدمت رسانی به بیماران نیازمند مجتمع بیمارستانی 

امام خمینی )ره( دانست.

وی افـزود: بهبـود عملکـرد مدیریتـی در ایـن مرکـز عـاوه بـر 

تجربـه بـه پـرکازی نیـاز دارد و ضمـن اشـاره بـه نقل قولـی از 

شـهید مطهـری گفت: افراد کوشـا و متحرک بیشـتر در معرض 

عتـاب قـرار دارنـد درحالی کـه افـراد سـاکن و راکد در حاشـیه 

امـن بـه سـر می برند.

دکتـر حق پرسـت، دکتـر رحمانـی و مهنـدس امامـی نیـز در 

سـخنانی ضمـن آرزوی توفیق برای مسـئولان جدید و قدردانی 

از اعتماد ریاسـت پیشـین مجتمـع، تجربه مدیریـت در مجتمع 

بیمارسـتانی امام خمینی )ره( را بسیار غنی و متفاوت از تجارب 

طولانی در سـایر سـطوح سیسـتم درمانی دانستند.

دکتـر زاینده معاون پشـتیبانی، شـهبازی مقـدم و طاهری زاده 

مدیـران جدیـد نیروی انسـانی و خدمات پشـتیبانی مجتمع نیز 

در سـخنانی ضمـن تقدیـر از عملکـرد مدیـران پیـش از خـود، 

اظهـار امیـدواری کردنـد کـه در کنـار سـایر مسـئولان واحدها 

بـرای ارتقـای عملکـرد و نیـل به اهـداف اسـتراتژیک مجتمع و 

افـزودن بر شـتاب تغییرات مثبت پایه گزاری شـده تاش مثمر 

باشند. داشـته  ثمری 

همزمـان بـا حضـور دکتـر سـیداحمد رضایـی مدیـر حراسـت 

دانشـگاه، حکـم اباغ سرپرسـتی حراسـت مجتمع بیمارسـتانی 

امـام خمینـی )ره( به سـید محمد امین حسـینیان داده شـد و 

بـا اهدای لوحی از زحمات ارزشـمند حسـین افتخاری قدردانی 

به عمل آمد.

جلسهکهیتهناظربرنشریاتدانشگاهی��
برگزار1د

جلســه کمیتــه ناظــر بــر نشــریات دانشــگاهی به منظور بررســی 

درخواســت مجــوز فعالیت و همچنین شــیوه نامه چاپ نشــریات 

دانشــگاهی بــا حضــور همه اعضا تشــکیل شــد.

ــر  ــور دکت ــا حض ــاه 96 ب ــنبه 26 آذرم ــه روز یکش ــن جلس ای
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حلــب چــی رئیــس کمیتــه ناظــر بــر نشــریات دانشــگاه، دکتــر 

نــوروزی دبیــر کمیتــه، حجت الاسام والمســلمین ســالمی، 

ــزاز  ــی ب ــر توکل ــه، دکت ــی کمیت ــر قهســتانی عضــو حقوق دکت

ــت  ــی مشــاور معاون ــر صادق ــه، دکت ــی کمیت عضــو هیئت علم

دانشــجویی و اعضای دانشــجویی جهانســوز و رجبی، در ســالن 

شــورای معاونــت دانشــجویی تشــکیل شــد.

ــریات  ــوز نش ــه مج ــن جلس ــوق، در ای ــزارش ف ــاس گ ــر اس ب

دانشــجویی آویــژه، اقــراء، الفبــای عشــق، پرانتــز، راهبردهــای 

ــار  ــو صــادر و چه ــوا و پرت ــه ن ــت در نظــام ســامت، م مدیری

ــی  ــریه بین الملل ــامد و نش ــگاهی آوای آرش، بس ــریه دانش نش

هماتولــوژی، مطالعــات اســامی در حــوزه ســامت و انکولــوژی 

و پیونــد مغــز اســتخوان نیــز موفــق بــه کســب مجــوز انتشــار 

شــدند. همچنیــن بــا تغییر وضعیــت نشــریات دانشــجویی افق، 

ایمــا، تپــش، تماشــاچی و گــپ موافقــت شــد.

از دیگــر موضوعات موردبحث در این جلســه بررســی شــیوه نامه 

چاپ نشــریات دانشــجویی بود.

توضیح اینکه، قرار اسـت نشسـت بعدی کمیته ناظر بر نشـریات 

دانشگاهی در بهمن ماه سال جاری برگزار شود.

جلسهکارگرومپایشخبردانشگامعلومپز1کی��
تهرانتشکیل1د

جلسـه کارگـروه پایـش و پیگیری خبر دانشـگاه علوم پزشـکی 

تهـران بـر اسـاس اسـناد بالادسـتی وزارت بهداشـت و درمان و 

آمـوزش پزشـکی روز یکشـنبه 26 آذر 96 در محل سـالن جی 

6 سـازمان مرکزی دانشـگاه برگزار شـد.

در ایـن جلسـه کـه با حضـور دکتـر حسـن پور، مدیر بازرسـی، 

ارزیابی عملکرد و رسـیدگی به شـکایات دانشـگاه علوم پزشکی 

تهـران و جمعـی از نماینـدگان معاونت هـا و مدیریت هـای تابعه 

ایـن دانشـگاه برگـزار شـد، دکتر حسـن پور ضمن بیـان اهمیت 

تشـکیل کارگـروه، بر لزوم پیگیـری اخباری کـه موجب التهاب 

تنظیـم  به موقـع،  و  اطاع رسـانی صحیـح  تنـش می شـوند،  و 

پاسـخ دقیـق کارشناسـی بـه سـؤالات و موضوعات مطرح شـده 

در جامعـه تأکیـد کرد.

سـپس اعضای کارگروه ضمن بیان تجربیاتشان در حوزه اجرایی 

خـود، در مـورد طراحـی و ایجـاد سـازوکار لازم، تبادل نظـر و 

همفکـری کردنـد، همچنیـن تعییـن مسـئولیت کلـی اعضـای 

کارگـروه، مبـادی دریافـت خبـر، عضویـت نمایندگانی از سـایر 

حوزه هـای مرتبط، برگزاری جلسـات در صورت لـزوم و اضطرار 

موردبحث قرار گرفت.

گرامیداشـت@روز@حمل@ونقـل@در@مرکـز@قلب@@@
تهران

بـا حضـور کارکنـان نقلیـه، روز حمل ونقل در مرکـز قلب تهران 

گرامی داشـته شد.

روز یکشنبه 26 آذر 96 به مناسبت روز حمل ونقل و گرامیداشت 

ایـن روز و تقدیـر از کارکنـان خدویـم در واحـد نقلیـه از آنـان 

قدردانـی بـه عمل آمد.

با حضور مسـئول روابط عمومی و کارکنان این واحد در قسـمت 

نقلیـه مرکز قلب از زحمات کارکنـان خدمتگزار و رانندگانی که 

در طـول سـال تاش هـای فراوانـی را متحمـل می شـوند تقدیر 

و تشـکر به عمل آمد.

مظاهری مسـئول واحد نقلیه ضمن قدردانی از توجه مسـئولان 

مرکز نسـبت به گرامیداشـت این روز   ، تشکر کرد.

واحد نقلیه با مسـئولیت علیرضا مظاهری و همکارانشـان شامل 

آقایـان: شـهرام شـعبانی، نصر الـه رحیمـی، سـعید ذوالفقاری، 

علی افخمی و رضا رضایی اداره می گردد.
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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

تکریمومعارفهمعاونومدیرانپیشینوجدید��
مجتهعبیهارستانیامامخهینی)رم(

در دوازدهمین جلسه مدیران اجرایی مجتمع بیمارستانی امام 

خمینی )ره( از زحمات دکتر حق پرست معاون پشتیبانی پیشین 

مجتمع، دکتر رحمانی و مهندس امامی مدیران پیشین نیروی 

انسانی و خدمات پشتیبانی و افتخاری مدیر پیشین حراست با 

اهدای الواحی قدردانی به عمل آمد و برای دکتر زاینده معاون 

جدید پشتیبانی، شهبازی و طاهری زاده مدیران خدمات پشتیبانی 

و نیروی انسانی و همچنین حسینیان مدیر جدید حراست مجتمع 

آرزوی موفقیت شد.

بیمارستانی  مجتمع  اجرایی  مدیریت  تیم  دوازدهمین جلسه   

امام خمینی )ره( با حضور رئیس، معاونین و مدیران مجتمع و 

دکتر سید احمد رضایی مدیر حراست دانشگاه روز چهارشنبه 

22 آذر 96 برگزار شد.

در این جلسه از زحمات دکتر حق پرست معاون پشتیبانی پیشین 

مجتمع، دکتر رحمانی و مهندس امامی مدیران پیشین نیروی 

انسانی و خدمات پشتیبانی و افتخاری مدیر پیشین حراست با 

اهدای الواحی قدردانی به عمل آمد.

دکتر صادق نیت رئیس مجتمع ضمن قدردانی از مدیریت مسئولان 

پیشین با کمترین تنش و گام های مثبت برداشته شده در طی 

چهار سال اخیر که همراه با تحولات بزرگ ازجمله تجمیع مجتمع 

و اجرای طرح تحول سامت بوده است، از مدیرانی که تازه به 

در  قبول مسئولیت  برای  پیوسته اند  اجرایی مجتمع  تیم  جمع 

شرایط خاص کنونی قدردانی کرد و آن را نشان دهنده شجاعت 

در مسیر خدمت رسانی به بیماران نیازمند مجتمع بیمارستانی 

امام خمینی )ره( دانست.

وی افزود: بهبود عملکرد مدیریتی در این مرکز عاوه بر تجربه 

به پرکازی نیاز دارد و ضمن اشاره به نقل قولی از شهید مطهری 

گفت: افراد کوشا و متحرک بیشتر در معرض عتاب قرار دارند 

درحالی که افراد ساکن و راکد در حاشیه امن به سر می برند.

دکتر حق پرست، دکتر رحمانی و مهندس امامی نیز در سخنانی 

ضمن آرزوی توفیق برای مسئولان جدید و قدردانی از اعتماد 

ریاست پیشین مجتمع، تجربه مدیریت در مجتمع بیمارستانی 

امام خمینی )ره( را بسیار غنی و متفاوت از تجارب طولانی در 

سایر سطوح سیستم درمانی دانستند.

زاده  و طاهری  مقدم  پشتیبانی، شهبازی  معاون  زاینده  دکتر 

نیز  مجتمع  پشتیبانی  و خدمات  انسانی  نیروی  مدیران جدید 

در سخنانی ضمن تقدیر از عملکرد مدیران پیش از خود، اظهار 

امیدواری کردند که در کنار سایر مسئولان واحدها برای ارتقای 

عملکرد و نیل به اهداف استراتژیک مجتمع و افزودن بر شتاب 

تغییرات مثبت پایه گزاری شده تاش مثمر ثمری داشته باشند.

همزمان با حضور دکتر سیداحمد رضایی مدیر حراست دانشگاه، 

حکم اباغ سرپرستی حراست مجتمع بیمارستانی امام خمینی 

)ره( به سید محمد امین حسینیان داده شد و با اهدای لوحی از 

زحمات ارزشمند حسین افتخاری قدردانی به عمل آمد.

رموزشنقا1یویژم�� سومینجلسهکارگام
دانشجویانبرگزار1د

کانون دانشجویی رنگ هنر دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسه 

به منظور  را  نقاشی خود  آموزش  کارگاه های  از مجموعه  سوم 

آماده سازی دانشجویان برای شرکت در نهمین جشنواره فرهنگی 

دانشگاهیان دانشگاه های علوم پزشکی کشور »جشنواره بین المللی 

سیمرغ« برگزار کرد.

این کانون با همکاری مدیریت امور هنری و فوق برنامه، سومین 

جلسه از مجموعه کارگاه های آموزش نقاشی را روز چهارشنبه 22 
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آذرماه 96 از ساعت 17 تا 19 در ساختمان مرکز پژوهش های 

علمی دانشجویان دانشگاه برگزار کرد.

زمینه فعالیت کانون دانشجویی رنگ هنر شناسایی استعدادهای 

فرهنگی در دانشگاه و نیز فرهنگ سازی یادبودها و جشنواره های 

فراموش شده در سطح دانشگاه است و از ابتدای آذرماه اقدام به 

برگزاری کارگاه های آموزشی نقاشی با تدریس اسماعیلی به منظور 

آماده سازی دانشجویان برای حضور در نهمین جشنواره فرهنگی 

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی کرده که تاکنون پیشرفت 

خوبی داشته است.

موفقیتمدیریتامورمالیدانشگامدرکسب��
گواهینامهطرحهایبرتراقتصادمقاومتی

طرح پیاده سازی سیستم جامع یکپارچه مالی دانشگاه در همایش 

برتر در  به عنوان طرح  بهینه کاوی تجارب مدیریتی سازمان ها 

اقتصاد مقاومتی پذیرفته شد.

ارائه طرح  و  با شرکت  دانشگاه  مالی  امور  مدیر  آزاده چترروز 

پژوهشی تحت عنوان پیاده سازی سیستم جامع یکپارچه مالی در 

همایش »بهینه کاوی تجارب مدیریتی« موفق به کسب تقدیرنامه 

در حوزه طرح های برتر اقتصاد مقاومتی شد.

بار به همت  اولین  همایش بهینه کاوی تجارب مدیریتی برای 

تجارب  بررسی  باهدف  و  دولتی  امور  مدیریت  آموزش  سازمان 

موفق مدیران در سازمان های مختلف و ارائه بهترین طرح جهت 

الگوبرداری در سایر ادارات برگزار شد.

بانک اطاعاتی تجارب  در طرح بهینه کاوی تجارب مدیریتی، 

در  موفق  کار  نمونه  یک  به عنوان  و  گردآوری  سازمان ها  موفق 

حوزه اقتصاد مقاومتی در اختیار مدیران قرار می گیرد تا بتوان در 

پروسه های آموزشی از آن بهره برد و سازمان ها از دانش متقابل 

هم استفاده کنند.

در اولین طرحی که توسط این سازمان برگزار شد حدود 65 پژوهش 

از سازمان های مختلف ارائه شد که با بررسی در کمیته علمی که 

به همین منظور تشکیل شده بود حدود 28 طرح پذیرفته شد.

از برنامه های دیگر این طرح برگزاری تورهای بازدید از سازمان های 

دارای تجارب موفق است. این طرح قرار است سالی یک بار در 

و  اجرایی  دستگاه های  تمام  برای  که  فراخوانی  با  سطح کشور 

بنگاه های اقتصادی بزرگ ارسال می شود برگزار شود.

توضیح اینکه این مراسم با حضور جمعی از مدیران ارشد سازمان های 

این  و مسئولان  بزرگ  اقتصادی  بنگاه های  دولتی، خصوصی، 

سازمان روز چهارشنبه 22 آذر 96 در سالن همایش مرکز آموزش 

مدیریت دولتی سازمان اداری استخدامی کشور برگزار شد.

پز1کایرانینایبرئیسفدراسیونجهانی��
طبسوزنی1د

و مجمع  انتخابات هیئت رئیسه  در  کاظمی  امیرهومن  دکتر 

عمومی فدراسیون جهانی طب سوزنی به عنوان نایب رئیس این 

فدراسیون انتخاب شد.

به گزارش روابط عمومی دانشکده طب ایرانی، نهمین مجمع عمومی 

با حضور استادان و متخصصان  فدراسیون جهانی طب سوزنی 

طب سوزنی بیش از شصت کشور و همچنین مدیرکل طب سنتی 

دفتر طب سنتی سازمان جهانی بهداشت، هفته گذشته طی دو 

روز در شهر پکن برگزار شد و با معرفی اعضاء جدید هیئت رئیسه 

و برنامه های پنج ساله توسعه علمی طب سوزنی در جهان به کار 

خود پایان داد.

دکتر جانگ جی مدیرکل دفتر طب سنتی سازمان جهانی بهداشت 

در مراسم افتتاحیه سی امین کنگره جهانی طب سوزنی و نهمین 

مجمع عمومی این فدراسیون، اظهار امیدواری کرد طب های سنتی 

و مکمل در همه کشورها بیش ازپیش توسعه علمی پیدا کرده و 



آ8

ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

در کنار طب رایج به بیماران ارائه شود.

وی ایجاد طب تلفیقی به منظور ارتقاء خدمات درمانی و سامت 

مردم را سیاست سازمان جهانی بهداشت اعام کرد.

در این نشست دکتر امیرهومن کاظمی استادیار دانشگاه علوم 

پزشکی تهران و جوان ترین عضو هیئت رئیسه پیشین فدراسیون 

جهانی طب سوزنی، توانست با کسب آرای لازم در انتخابات مجمع 

عمومی به عنوان یکی از نایب رئیسان این فدراسیون برگزیده شود.

فدراسیون جهانی طب سوزنی 30 سال پیش در همکاری با سازمان 

جهانی بهداشت تأسیس شده است و در حال حاضر 215 مرکز 

تخصصی طب سوزنی از بیش از 60 کشور دنیا عضو آن هستند.

این فدراسیون بزرگ ترین و مهم ترین سازمان طب سوزني در 

دنیاست و همه فعالیت های مهم جهاني طب سوزني را مدیریت 

و  دانشکده ها  روساي  و  متخصصان  بزرگ ترین  امروزه  می کند، 

مراکز تحقیقاتي 60 کشور عضو این سازمان جهاني هستند.

توضیح اینکه دکتر امیرهومن کاظمی معاون بین الملل دانشکده 

ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران و استاد دانشگاه طب  طب 

سنتی پکن، چندی پیش نیز به عنوان یکی از معاونین دبیرکل 

تهاجمی طب سوزنی کشور  کم  تکنیک های  تخصصی  انجمن 

چین انتخاب شد.

حلقهکتابخوانیویژمدانشجویانبرگزار1د��
سومین جلسه از سلسله جلسات حلقه کتاب خوانی کانون دانشجویی 

ادبی الفبای عشق با محوریت کتاب »ملت عشق« اثر الیف شافاک 

با حضور دانشجویان عاقه مند برگزار شد.

سومین جلسه از سلسله جلسات حلقه کتاب خوانی کانون دانشجویی 

ادبی الفبای عشق با محوریت کتاب ملت عشق اثر الیف شافاک 

روز پنج شنبه 23 آذر 96 از ساعت 13 تا 15 در سالن مطالعات 

فرهنگی ساختمان معاونت دانشجویی دانشگاه برگزار شد.

ابتدای جلسه در باب زندگی پرفرازونشیب نویسنده و کتاب هایی 

که به قلم این نویسنده منتشر شده بود صحبت مختصری شد. 

و  نویسنده  پیرامون  در جلسه  کلی حاضرین  نظرات  همچنین 

محوریت کلی داستان به اشتراک گذاشته شد و در مورد نکات 

مهم کتاب بحث شد.

در ادامـه بـه نقد مطالـب مبهم یا سـؤال برانگیز کتـاب پرداخته 

شـد و در انتهای جلسـه نیـز به خوانش جمـات برگزیده کتاب 

و بررسـی آنهـا و نـکات کاربـردی کتـاب در زندگـی حقیقـی 

گذشـت. آنچـه خوانـدن ایـن رمـان را بـرای تک تـک حاضرین 

جلسـه جذاب کـرده بود، وجـود حداقل 20 شـخصیت متفاوت 

بـود کـه هر کـدام دیدگاه هـای متفاوتـی در باب عشـق، زندگی 

و دیـن داری داشـتند. نویسـنده به طوری این شـخصیت ها را در 

طـول فواصـل زمانـی رمـان گنجانـده بـود که هـر کدامشـان با 

برخورد با شـمس تبریزی مسـیر زندگی شـان به سـمتی سـوق 

پیـدا کند که در راسـتای بیت معروف »هر کسـی کـو دور ماند 

از اصـل خویش/بـاز جویـد روزگار وصـل خویش« مولانا باشـد. 

از طرفـی قـرار دادن شـخصیت زنی به اسـم »الا« کـه در زمان 

حـال زندگـی می کنـد و ماجراهایـی کـه در سـال های خیلـی 

دورتـر برای شـمس تبریـزی و مولانا اتفـاق می افتـد را از ذهن 

می گذرانـد، دلیلـی بر این مدعاسـت که برخـی از وقایع تاریخی 

تنهـا مختـص به زمان خودشـان نیسـتند. ورای جذابیتی که در 

قصه سـرایی الیـف شـافاک وجـود دارد؛ ما با خوانـدن این کتاب 

بـه ایـن رسـیدیم که دریای عشـق الهـی را هر کس بـا توجه به 

پیمانـه و ظرفیتـی که خودش دارد می تواند درک کند و هرکس 

به انـدازه ظرفیـت خـود می تواند برداشـت کند و اینکه از عشـق 

بـه فـرد می تـوان به عشـق الهـی رسـید و این ها منافاتـی با هم 

نداشـته و نهی نمی شـود. عشق شاه کلید گمشـده زندگی انسان 

امروزی سـت و این عشـق محـدود به روابط عاطفـی ما نخواهد 

بـود و گسـترده تر اسـت و در تمـام ابعـاد زندگـی مـا می توانـد 

نمـود پیـدا کنـد. همان طـور کـه شـخصیت اصلی داسـتان هم 

بـا توجـه بـه پی بـردن به ایـن موضـوع تغییر رویـه می دهد.

توضیح اینکه، کتاب جلسه آینده، زمان و مکان برگزاری نشست 

اطاع رسانی خواهد شد و عاقه مندان به لذت کتاب خوانی می توانند 

برای اطاع از برنامه ها و شرکت در نشست ها به کانال تلگرامی 

 @KanoneAlefba کانون دانشجویی ادبی الفبای عشق با شناسه

بپیوندند.
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جلسهکهیتهفرهنگیواطلاعرسانیایثارگران��
دانشگامبرگزار1د

در چهارمین جلسه کمیته فرهنگی ایثارگران، مدیر امور ایثارگران 

از برنامه های فرهنگی سال 96 گزارشی از گزینش شهدای منتخب 

دانشگاه، جشنواره علمی فرهنگی و همچنین برنامه های دهه فجر 

و یادمان شهدا در دانشگاه اشاره کرد.

این جلسه روز چهارشنبه 22 آذر 96 با حضور اعضای کمیته، 

دکتر پرویز، دکتر پورمحمدیان، دکتر ماهگلی، دکتر مقیمی و 

دکتر حجازی در دفتر امور ایثارگران برگزار شد.

در این جلسه پس از تاوت آیاتی از کام الله مجید دکتر مقیمی 

ضمن عرض خیرمقدم به حاضرین گزارش مختصری از تاریخچه ی 

تدوین دستورالعمل رسیدگی به ایثارگران و جایگاه کمیته ها را 

عنوان کرد و بخشی از فعالیت های کمیته فرهنگی و اطاع رسانی 

دفتر ایثارگران در خصوص نشریه الکترونیکی ندای ایثار، سایت 

اطاع رسانی ایثارگران، کانال تلگرامی و گروه تلگرامی ایثارگران 

توضیح داد.

وی در ادامه به برخی از برنامه های فرهنگی سال 96 که شامل 

فرهنگی،  علمی  دانشگاه، جشنواره  منتخب  گزینش شهدای 

برنامه های دهه فجر و یادمان شهدا در دانشگاه و دانشکده ها و 

ایجاد تندیس و یا المان هایی از شهدا اشاره کرد.

سپس دکتر پرویز گفت برای برگزاری کنگره ی شهدا در مرحله 

اول یک ارزیابی کلی در مورد پشتیبانی مالی از سوی دانشگاه 

باید صورت گیرد و ببینم چقدر امکان پذیر است اگر موردحمایت 

واقع شد می تواند یک کار ارزشمند باشد.

باشکوه تر شدن  برای هرچه  ایثارگران  فرهنگی  عضو کمیته 

برنامه های فرهنگی در راستای گسترش و تعمیق فضای معنوی 

در دانشگاه و همچنین به منظور بهره مندی ایثارگران با توجه به 

مقدورات پیشنهاد سفرهای زیارتی و اردوهای فرهنگی را مطرح 

کرد وی تأکید کرد برای دهه فجر مثل روال سال های قبل با 

برگزاری مسابقات ورزشی در هر رشته تیمی کار مناسبی است 

و این کار می تواند ادامه پیدا کند.

دانشکده  فرهنگی  دانشجویی  معاون  ماهگلی  دکتر  ادامه  در 

هدایت  یادبود شهید  مراسم  برگزاری  از  گزارشی  دندانپزشکی 

دانشجویی دانشکده دندانپزشکی را در گلزار شهدای بهشت زهرا 

ارائه داد.

وی که از برگزاری این مراسم کاماً راضی بود پیشنهاد داد در 

گروه های کوچک تر برای شهدای هر دانشکده مراسمی در گلزار 

کارکنان  و  استادان  دانشجویان،  با حضور  بهشت زهرا  شهدای 

برنامه ریزی شود.

در پایان دکتر پورمحمدیان، مدیر ستاد شاهد ایثارگر با اشاره 

به ضرورت نام گذاری ساختمان ها، اماکن واحدهای دانشگاه بنام 

در  گامی جدی  امر  این  گفت:  و  کرد  اشاره  گران قدر  شهدای 

احیای فرهنگ ایثار و شهادت است و برای همیشه در ذهن ها 

ماندگارمی ماند. 

مقرر شد در این خصوص مکاتبه ای با دانشگاه و واحدهای ذی ربط 

انجام شود.

نکودا1تدکترمحهودمعتهدیاستادپیشکسوت��
گرومارتوپدی

مراسم نکوداشت استاد پیشکسوت گروه ارتوپدی، دکتر محمود 

معتمدی همزمان با بیست و ششمین همایش ارتوپدی دانشگاه 

علوم پزشکی تهران و سیزدهمین همایش سالانه انجمن ارتوپدی 

پوتا در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( برگزار شد.

در ابتدای مراسم دکتر بغدادی، رئیس گروه ارتوپدی دانشگاه، از 

موفقیت های علمی و آموزش های اخاقی دکتر معتمدی یاد کرد. 
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همچنین دکتر بهادری با مروری بر مهم ترین وقایع زندگی دکتر 

معتمدی ازجمله خدمت درمانی در جبهه های دفاع هشت ساله و 

کمک در بنیان گذاری علم ارتوپدی مدرن در کنار دکتر اعلمی و 

سایر بزرگان این عرصه از وی به عنوان یکی از مفاخر و سرمایه های 

دانشگاه نام برد.

در این مراسم با حضور استادان پیشکسوت همچون دکتر بهادری، 

دکتر اعلمی، دکتر عقیقی، دکتر فرزان از مقام شامخ این استاد 

بزرگ ارتوپدی قدردانی شد.

دکتر صالحی رئیس بیمارستان امام نیز که به عنوان نماینده دکتر 

در  بود،  مراسم حاضر شده  این  در  مجتمع  رئیس  نیت  صادق 

سخنانی پیشرو بودن و وزن علمی بالای بخش ارتوپدی مجتمع 

را مرهون زحمات دکتر معتمدی در  امام خمینی  بیمارستانی 

کنار سایر پیشکسوتان ارتوپدی دانست.

این عضو هیئت علمی دکتر معتمدی را استاد خود از سی سال 

پیش تاکنون خواند و برای وی آرزوی طول عمر و سامتی کرد.

همچنین دکتر فرزان نیز از زحمات دکتر معتمدی قدردانی کرد.

در انتهای مراسم و پس از پخش کلیپی از فعالیت های استاد، 

هدیه و نشان علمی دکتر اعلمی و هدایایی از طرف گروه ارتوپدی 

و مجتمع به دکتر معتمدی تقدیم شد.

معارفهسرپرست�� و برگزاریمراسمتودیع
حراستمرکزطبیکودکان

مراسم تودیع و معارفه سرپرست حراست مرکز طبی کودکان در 

سالن مهارت های بالینی مرکز طبی برگزار شد.

و معارفه سرپرست حراست مرکز طبی کودکان  تودیع  مراسم 

روز چهارشنبه بیست و دوم آذرماه 1396 در سالن مهارت های 

بالینی برگزار شد.

بیمارستان ضمن خوش  رئیس  بدو  دکتر  ابتدا  این جلسه  در 

آمدگویی، از زحمات صدرائی، سرپرست پیشین حراست مرکز 

طبی تشکر کرد و از عملکرد ایشان در دوره خدمت تقدیر کرد. 

از  تشکر  دانشگاه ضمن  مدیرکل حراست  رضایی  دکتر  سپس 

زحمات صدرایی، افتخاری سرپرست جدید حراست مرکز طبی 

را معرفی کرد و از سابقه درخشان ایشان در حوزه حراست سخن 

گفت. در ادامه دکتر بدو ضمن آرزوی سامتی برای صدرایی، 

برای افتخاری مسئول جدید حراست آرزوی موفقیت کرد. این 

مراسم با پذیرایی ناهار و اهدای لوح تقدیر به پایان رسید.

انتشاراولین1هارمنشریهدانشجوییگروم��
1نوایی1ناسیدانشکدمتوانبخشی

دانشکده  گروه شنوایی شناسی  دانشجویی  نشریه  اولین شماره 

توان بخشی با عنوان نجوا منتشر شد.

مسیر  در  دانشجویی  نشریات  اثرگذار  و  مهم  نقش  به  توجه  با 

تولید علم و دانش افزایی و پیشرفت علمی دانشگاه اولین شماره 

با  توان بخشی  نشریه دانشجویی گروه شنوایی شناسی دانشکده 

عنوان نجوا منتشر شد.

در این شماره که به همت جمعی از دانشجویان گروه شنوایی شناسی 

دانشجویی  معاون  رئیس،  با حمایت  و  توان بخشی  دانشکده 

متنوعی  مطالب  منتشر شد؛  گروه شنوایی شناسی  و  فرهنگی 
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رشته  مباحث  با  مرتبط  عناوین  فرهنگی،  موضوعات  پیرامون 

معرفی  تهران،  توان بخشی  دانشکده  تاریخچه  شنوایی شناسی، 

این  در  توان بخشی  واحد  دانشجویان  علمی  پژوهش های  مرکز 

شماره از نشریه نگاشته شده است.

 توضیح اینکه نشریه به صاحب امتیازی و مدیرمسئولی سعیدرضا 

بابائی، دانشجوی گروه شنوائی شناسی دانشکده در جلسه اخیر 

کمیته ناظر بر نشریات دانشگاه مجوز فعالیت دریافت کرد.

ماهانهمسئولانحراستدانشگام�� نشست
برگزار1د

مدیر حراست دانشگاه هم زمان با نشست ماهانه سرپرستان حراست 

واحدهای تابعه دانشگاه از خدمات سرپرست پیشین حراست این 

مرکز قدردانی و سرپرست جدید را معرفی کرد.

به عنوان ریاست  پور  انتصاب دکتر مهر  تبریک  با  دکتر رضایی 

بیمارستان شریعتی بر جایگاه حراست در تشکیات دولتی تأکید 

بیمارستان ها  به  مراجعه کنندگان  این که  دلیل  به  افزود:  و  کرد 

افراد خاصی هستند تعریف حراست در بیمارستان ها شکل خاصی 

از  را  دارد. مدیرکل حراست دانشگاه همچنین موضوع آی تی 

برنامه هایی دانست که در حراست به آن تأکید شده است. دکتر 

رضایی همچنین ابراز امیدواری کرد: دست در دست یکدیگر در 

باشیم و کمک  ارائه خدمت داشته  بیمارستان،  اهداف  راستای 

کنیم بیمارستان به اهداف خود برسند.

دکتر مهرپور، رئیس بیمارستان شریعتی نیز با تأکید بر خدمت رسانی 

به بهترین نحو گفت: تمامی آموزش های ما با این هدف بوده که 

به بیماران خدمت متناسب بدهیم. رئیس بیمارستان شریعتی 

حراست را بازوی محکم اجرایی بیمارستان دانست گفت: حراست 

مردم،  برای  امنی  است محیط  و لازم  ماست  بینای  چشم های 

کارکنان و همچنین دانشجویان باشد.

از خدمات حسینیان  رضایی  دکتر  مراسم  این  در   همچنین 

سرپرست پیشین حراست بیمارستان شریعتی قدردانی و مهندس 

صدرایی را به عنوان سرپرست جدید حراست این مرکز معرفی کرد.

 در پایان این مراسم نیز دکتر مهر پور ساختمان جدید حفاظت 

فیزیکی را افتتاح کرد.

گرامیدا1تروزپژوهشدربیهارستانضیائیان��
دکتر عفت پناه به راهکارهایی براي رفع موانع محققان در طرح های 

تحقیقاتی و پژوهشی اشاره کرد.

روز 25 آذر هر سال به »روز پژوهش« نام گذاری شده است و 

در آن، از پژوهش گران برتر سال که نماد تاش در راه ایرانی 

سربلند و استوار هستند، قدردانی می شود.

به  و  درمانی ضیائیان  آموزشی  مرکز  روابط عمومی  به گزارش 

آذر 1396  همین مناسبت، مراسمی صبح روز چهارشنبه 22 

با حضور دکتر عفت پناه رئیس بیمارستان در سالن آمفی تئاتر 

مرکز برگزار شد.

این مراسم که با حضور پزشکان مسئولان و استادان برجسته پژوهش 

مرکز همراه بود با آیاتی چند از کام الله قرآن مجید آغاز شد.

در ابتدای این مراسم دکتر عفت پناه رئیس مرکز ضمن تبریک 

این روز به تمامی استادان در عرصه پژوهش در کشور و بخصوص 

حوزه پژوهش این مرکز به موانعی که پیشروی محققان در انجام 

طرح های تحقیقاتی وجود دارد و همچنین  به راهکارهایی برای 

رفع این موانع اشاره کرد.

دکتر رضوان هاشمی، معاون پژوهشی بیمارستان ضمن تبریک به 

مناسبت فرارسیدن روز پژوهش از اهمیت فعالیت های پژوهشی و 

معرفی مرکز تحقیقات بیمارستان بیاناتی را مطرح کرد.

در پایان این مراسم از استادان فعال و برجسته بیمارستان، دکتر 

زنده دل معاون آموزشی، دکتر حمیدرضا حکمت متخصص قلب، 
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دکتر فرناز خاتمی متخصص پزشک خانواده، دکتر حمید ابراهیمی، 

متخصص داخلی، دکتر سعیدرضا جمالی متخصص عفونی و دکتر 

علیرضا محجوب پزشک عمومی که در امور پژوهشی بالاترین 

میزان مقاله را داشتند و همچنین همکاران فعال در این حوزه 

قدردانی و هدایایی به رسم یادبود به آن ها اهدا شد.

جشنمیلادوروزدانشجودردانشکدمفناوریهای��
نوینپز1کیبرگزار1د

جشن میاد پیامبر اکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( همزمان 

با روز دانشجو در دانشکده فناوری های نوین پزشکی برگزار شد. 

این مراسم دو میهمان ویژه داشت.

و  دانشگاه  فرهنگی  و  اجتماعی  معاون  دکتر رستمیان، 

این  معارف.  گروه  مدیر  متوسل  حجت الاسام والمسلمین دکتر 

مراسم که همراه با برنامه ها و مسابقاتی شاد بود مورد استقبال 

چشمگیر دانشجویان قرار گرفت.

ابتدا دکتر خسروانی معاون دانشجویی و فرهنگی ضمن خیرمقدم 

و تشکر از کمیته دانشجویی و دست اندرکاران مراسم، به توضیح 

شأن نزول آیه 69 سوره مبارکه نساء پرداخت ایشان به داستان 

پیرمردی اشاره کرد که در زمان پیامبر )ص( ناراحت بود که بعد 

از مرگ دوری پیامبر )ص( را چگونه تحمل کند و این آیه نازل 

شد که مژده به انسان هایی است که در صورت اطاعت از دستورات 

خداوند متعال و پیامبر اکرم )ص( در آخرت همنشین پیامبران 

الهی و صالحین خواهند بود که بهترین رفیق انسان هستند. در 

ادامه دکتر رستمیان معاون اجتماعی و فرهنگی ضمن تبریک میاد 

پیامبر اکرم )ص(، امام جعفر صادق )ع( و روز دانشجو نوآوری را 

در برگزاری این جشن متناسب با نام دانشکده دانست و در ادامه 

گفت: همه ما به ویژه نیروی جوان دانشجو می بایست تاش کنیم 

تا با کاهش آسیب های اجتماعی به ویژه کاهش مصرف کالاهای 

آسیب رسان، حال خوب را در محل زندگی خود توسعه دهیم.

بود.  دانشگاه  معارف  گروه  مدیر  متوسل  استاد  بعدی  سخنران 

انگلیس در کشور رایج  رایج که توسط  از شبهات  به یکی  وی 

شده است پرداخت و گفت: گفته می شود که ما ایرانیان از ابتدا 

خداپرست بودیم و پیرو دین زرتشت پس چه نیاز است که از 

یک پیامبر عرب پیروی کنیم و سعی می شود پیروی از دین را 

پیروی از عرب ها معرفی کنند و حس ملی را در ما تحریک کنند. 

در پاسخ به این شبهه می توان هم از طریق علمی و روشنفکری 

پاسخ داد و هم از طریق دینی و مذهبی، ایشان گفت: اگر نژاد 

مهم است باید همین ایراد را از اروپایی ها گرفت که چرا شما از 

یک پیامبر عبرانی در قوم بنی اسرائیل پیروی می کنید شما هم 

باید یک پیامبر اروپایی داشته باشید. دوم اینکه اگر پدری طی 

نامه ای یکسری نصایح و دستورالعمل هایی را برای موفقیت فرزندش 

بفرستد و اگر بعدازآن نامه های تکمیلی و کامل تری بفرستد آیا 

فرزند نامه های بعدی را نمی پذیرد و می گوید فقط همان نامه 

اول را قبول می کنم؟!

در ادامه مراسم با برگزاری مسابقات متنوعی از قبیل پانتومیم، 

شناسایی عکس کودکی استادان، پخش موسیقی زنده ادامه یافت 

و در خاتمه از دانشجویان برگزیده مسابقات علمی دانشکده تقدیر 

شد. همچنین از طرف کمیته دانشجویی هیئت رئیسه دانشکده 

به پاس زحمات دکتر احمدیان رئیس دانشکده به طور جداگانه 

لوح های تقدیری به ایشان اهداء شد.

حضورهیئترکادمیکدانشگامخارکفاوکراین��
درمرکزتحقیقاتمتابولومیکسوژنومیکس

از  اوکراین  دانشگاه خارکف  آکادمیک  بازدید هیئت  در جریان 

مراکز وابسته به دانشگاه علوم پزشکی تهران، تیم اعزامی ضمن 

حضور در مرکز تحقیقات متابولومیکس و ژنومیکس پژوهشگاه 
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علوم غدد و متابولیسم دانشگاه از نزدیک با حیطه فعالیت ها و 

امکانات آزمایشگاهی این مرکز آشنا شدند.

 Oksana دکتر آذر 96،  روز سه شنبه 21  علمی  بازدید  در 

Nakonechna رئیس و دکتر Anton Tkachenko عضو هیئت علمی 

 Tatiana دپارتمان بیوشیمی دانشگاه ملی خارکف به همراه دکتر

V. Sevastianova رئیس دپارتمان آموزش دانشجویان بین المللی 

تحقیقات  مرکز  اعضای  استقبال  مورد  ملی خارکف  دانشگاه 

متابولومیکس و ژنومیکس پژوهشگاه قرار گرفتند.

پژوهشی  معاون  ارجمند  بابک  علمی، دکتر  دیدار  این  آغاز  در 

مرکز، اهداف این مرکز را توسعه دانش و پژوهش و روش های 

ژنومیکس  و  پروتئومیکس  متابولومیکس،  تشخیصی حوزه های 

متابولیسم  و  غدد  بیماری های  تشخیص  به  و همچنین کمک 

نوزادی  متابولیک  اختالات  و همچنبن  بزرگسالان  و  کودکان 

خواند و تصریح کرد: امکانات آزمایشگاهی مستقر در این مرکز 

مطالعات  نظیر  دیگری  عرصه های  در  قابل استفاده  تحقیقاتی 

جمعیتی، پژوهش های پایه و بالینی سلول های بنیادی و پزشکی 

بازساختی و سامت سالمندان به عنوان حوزه های هدف مراکز 

تحقیقاتی پژوهشگاه هستند.

دکتر ارجمند مأموریت اصلی مرکز را ارتقاء دانش تشخیص و 

درمانی و پژوهشی متابولومیکس و سایر اومیکس های مربوط 

بیماران  ارتقای سامت  به  و کمک  متابولیسم  و  غدد  علوم  به 

غدد و متابولیسم با معرفی روش های نوین با استفاده از دانش 

اومیکس خواند.

معاون پژوهشی این مرکز همچنین همکاری با مؤسسات و مراکز 

اهداف  اجرای  تحقیقاتی و درمانی داخل و خارج کشور جهت 

تعیین شده و کمک به توسعه رشته های مرتبط با اومیکس و علوم 

غدد و متابولیسم را از دیگر اهداف این مرکز خواند.

وی با اشاره به برگزاری کارگاه دو روزه متابولومیکس، مفاهیم 

و کاربردها در 30-29 آذر 96 توسط این مرکز، برگزاری آن را 

آن  کاربردهای  و  متابولومیکس  کارگاه های حوزه  آغاز سلسله 

خواند و گفت: مسلماً با برگزاری کارگاه های تکمیلی دیگر این 

حوزه نوین معرفی و آموزش دستگاه ها و تکنیک های پیشرفته و 

پیچیده مرتبط دنبال خواهد شد.

توضیح اینکه، در این دیدار اعضای تیم بازدیدکننده از امکانات 

آزمایشگاهی ژنومیکس و اسپکترومتری مرکز تحقیقات متابولومیکس 

و ژنومیکس پژوهشگاه مجهز به دستگاه های مختلف ازجمله تاندم 

 Realtime PCR، Gel مس اسپکترومتری، هود لامینار، دستگاه

Documentation Systems، Laminar air safety cabinet و 

همچنین Nanodrop، انکوباتور CO2 و Thermal cycler دیدن 

کردند.

جلسهنقدوبررسیچهارمینجشنوارمدانشجویی��
ابنسینابرگزار1د

با  ابن سینا  نقد و بررسی چهارمین جشنواره دانشجویی  جلسه 

حضور معاون دانشجویی دانشگاه و جمعی از دانشجویان فعال 

رفع  به منظور  دانشجویی  مختلف  تشکل های  و عضو  فرهنگی 

نواقص موجود و بررسی پیشنهادها برای بهتر شدن آن برگزار شد.

پس از برگزاری مراسم اختتامیه چهارمین جشنواره دانشجویی 

ابن سینا و تقدیر از 48 دانشجو به عنوان برگزیده این جشنواره، 

جلسه نقد و بررسی آن با حضور دکتر فرزین حلب چی معاون 

دانشجویی، دکتر مهدی نوروزی مدیر امور هنری و فوق برنامه، 

علی محمدی  اطاعات،  فناوری  کمیته  دبیر  حامد صمدپور، 

و  مراسم  برگزاری  و  انتشارات  تبلیغات،  کمیته  دبیر  فیض آباد 

همچنین دانشجویان فعال فرهنگی و عضو تشکل های مختلف 

دانشجویی روز سه شنبه 21 آذرماه 96 از ساعت 14 تا 16:30 

در یک فضای صمیمی و گرم برگزار شد.

ابتدای جلسه دکتر حلب چی در خصوص نحوه برگزاری چهارمین 

جشنواره در اولین تجربۀ خود مواردی را بیان و نیز اشاراتی به 

برخی از مشکات و حواشی این جشنواره کرد و از دانشجویان 

خواست تا نقطه نظرات، انتقادات و پیشنهاد های خود را بیان کنند.

معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه اظهار داشت: اینکه در دوره 

چهارم دانشجویان بسیار پیگیر نتایج و نحوه داوری ها هستند را 

به فال نیک می گیریم، زیرا مشخص است جشنواره جای خود را 

در بین دانشجوها باز کرده و از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
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ابن سینا در مورد فرآیند و  همچنین دبیر جشنواره دانشجویی 

آئین نامه جشنواره چنین گفت: پس از تشکیل جلسات اولیه و 

تشکیل کمیته های مختلف که مسئولیت بخش آموزش بر عهده 

و  تحقیقات  معاونت  عهده  بر  پژوهش  بخش  آموزشی،  معاونت 

فناوری، بخش کیفیت خدمات سامت و تعهد حرفه ای بر عهده 

معاونت درمان دانشگاه، بخش دانشجوی نمونه و جامع بر عهده 

عهده  بر  تربیت بدنی  بخش  درخشان،  استعدادهای  رشد  مرکز 

مدیریت تربیت بدنی و بخش اجتماعی و هنری - ادبی بر عهده 

مدیریت امور هنری و فوق برنامه است که بنا داریم در صورت 

تصویب در شورای مرکزی از سال آینده بخش اجتماعی را به 

معاونت اجتماعی فرهنگی دانشگاه و همچنین بخش قرآن و عترت 

را به نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری واگذار کنیم.

وی افزود: این کمیته ها جلساتی تشکیل داده و تمام رزومه های 

دانشجویان متقاضی شرکت در جشنواره را جز به جز بررسی و 

امتیاز دادند.

در ادامه دکتر حلب چی گفت: چهارمین جشنواره دانشجویی 

ابن سینا در حالی برگزار شد که از 25 عضو هیئت داوران مرکزی 

با توجه به انتصاب های جدید در هیئت رئیسه دانشگاه، فقط 3 

نفر از دوره گذشته حضور داشتند و 22 نفر ازجمله خود من، 

اولین تجربه خود را گذراندیم.

بعدازآن دانشجویان به نوبت نظرات خود را در خصوص برگزاری 

جشنواره دانشجویی ابن سینای سال 96 اعام کردند و مواردی 

نظیر تعداد کم برگزیدگان در بخش کیفیت خدمات سامت و 

هر  امتیازات  دیگر، محاسبه  برخی بخش های  و  تعهد حرفه ای 

با توجه به مقطع تحصیلی، به روزرسانی و تغییر سامانه  بخش 

ثبت نام و نحوه بارگذاری رزومه ها، ایجاد بخش سؤالات متداول 

برای آشنایی بیشتر دانشجویان با نحوه ثبت نام در جشنواره و ... 

موردنقد و بررسی حاضران در جلسه قرار گرفت.

از نظرات دانشجویان، دکتر نوروزی دبیر علمی و اجرایی  پس 

مشتاقانه  در خصوص شرکت  ابراز خرسندی  جشنواره، ضمن 

دانشجویان در این جلسه، در خصوص تاریخچه پیدایش و برگزاری 

جشنواره دانشجویی ابن سینا گفت: قبل از نوشتن آیین نامه سعی 

کردیم، جشنواره های داخلی و خارجی را موردبررسی قرار داده و 

از تجربیات و دستاوردهای آنها استفاده کنیم و جمع بندی آن را 

در هیئت رئیسه وقت مصوب کردیم و در ادامه وی، صحبت های 

دانشجویان را جمع بندی و به نقطه نظرات آنها پاسخ داد.

در پایان جلسه نیز دکتر حلب چی از حضور دانشجویان در جلسه 

نقد و بررسی تشکر و قدردانی کرد و برگزاری این گونه جلسات 

را باعث بهبود برنامه های دانشجویی فرهنگی ازجمله جشنواره 

دانشجویی ابن سینا دانست.

بازدیدمعاونبهدا1تدانشگامازحوزمستادی��
مرکزبهدا1تجنوبتهران

معاون بهداشت دانشگاه در حاشیه بازدید از مرکز بهداشت جنوب 

تهران تأکید کرد آموزش ها در سطح جامعه باید به سمت ایجاد 

خودمراقبتی برود.

دکتر علیرضا دلاوری، روز دوشنبه 20 آذر 96 به همراه دکتر 

سعید تأملی، معاون فنی و دکتر کاظم رهنما، معاون اجرایی این 

معاونت با حضور در ستاد مرکز بهداشت جنوب تهران در نشستی 

با دکتر محمدرضا قیوم زاده، رئیس این مرکز شرکت و پس ازآن 

از واحدهای ستادی دیدن کرد.

معاون بهداشت دانشگاه در پایان این بازدید در گفت وگو با روابط 

عمومی دانشگاه گفت: خوشبختانه مرکز بهداشت جنوب تهران 

در طرح تحول سامت خیلی خوب عمل کرده و توانسته به طور 

کامل توسعه شبکه را به انجام برساند.

وی افزود: باوجوداینکه در منطقه شهری تهران محدودیت های 

فیزیکی زیادی در این زمینه داشتیم اما مرکز بهداشت جنوب 

مناطق تحت پوشش  در  با شهرداری  رایزنی هایی که  با  تهران 

بازسازی  با  ببرد و  را پیش  توانسته کارها  خودش داشته است 

5 پروژه  باقی مانده تا پایان سال، همه واحدهای مرکز بهداشت 

جنوب تهران بازسازی و نوسازی می شود.

معاون بهداشت دانشگاه با بیان اینکه توقع ما از مرکز بهداشت 

بیماری های  گفت:  است  نرم افزاری  توسعه  بحث  تهران  جنوب 

از  تهران یکی  به ویژه در  بیماری های روانی  و  تغذیه  غیرواگیر، 
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مشکات عمده ماست و بیشترین بار بیماری را ایجاد می کنند 

ما  ایجاد شده  تحول سامت  در طرح  که  امکاناتی  با  بنابراین 

باید به سمتی برویم که در این زمینه خدمات مناسب تری به 

مردم ارائه بدهیم. من فکر می کنم مرکز بهداشت جنوب تهران 

توانایی این قضیه را دارد و مدیریت مناسب و پایداری که داشته 

به همراه کارکنان خوبی که دارد فضایی به وجود آورده که این 

توقع وجود داشته باشد.

وی افزود: اولویت ما در معاونت بهداشت بحث پیشگیری و کنترل 

بیماری های غیرواگیر و بهداشت روان است این عمده ترین کاری 

است که ما در سطح بهداشت باید انجام دهیم همچنین بهداشت 

محیط بسیار اهمیت دارد. ما باید آموزش ها را در سطح جامعه به 

سمت ایجاد خودمراقبتی ببریم برای اینکه خودمراقبتی یکی از 

استراتژی های جهانی است که باید در ایران هم انجام شود؛ من فکر 

می کنم عمده ترین فعالیت ما در طی سال های آینده خواهد بود.

دکتر دلاوری که پیش ازاین از شبکه بهداشت و درمان اسامشهر 

بازدید کرده بود گفت: باوجوداینکه به علت برخی تعمیرات هنوز 

موفق به بازدید از شبکه بهداشت و درمان ری نشده ام اما اطاع 

دارم این سه شبکه همتراز هم جلو می روند و فقط ممکن است در 

برخی شاخص ها با هم تفاوت داشته باشند اما در بخش توسعه، هر 

سه شبکه خوب عمل کرده اند و باید در بحث مراقبت بیماری های 

غیرواگیر، آموزش مردم و بحث بهداشت محیط کارهای ویژه ای 

در سطح تهران و حومه انجام دهیم.

در پایان این بازدید دکتر دلاوری از بازدید خود از مراکز محیطی 

خدمات جامع سامت در روزهای آینده خبر داد.

نوسازیوبازگشایینهازخانهساختهانمعاونت��
دانشجوییدانشگامعلومپز1کیتهران

نمازخانه سـاختمان معاونت دانشـجویی دانشـگاه پس از مرمت 

و نوسـازی در هفتـه وحـدت و به مناسـبت سـالروز میـاد نبی 

مکـرم اسـام حضـرت محمـد )ص( و امـام جعفـر صـادق )ع( 

بازگشـایی شد.

نمازخانه سـاختمان معاونت دانشـجویی دانشـگاه علوم پزشکی 

تهـران کـه مرمـت و نوسـازی آن چندی پیـش پایـان یافت، با 

حضـور دکتـر فرزیـن حلـب چـی معـاون دانشـجویی فرهنگی 

دانشـگاه، حجت الاسام والمسـلمین دکتـر نیکـزاد عیسـی زاده 

مسـئول دفتـر نهاد نمایندگی مقـام معظم رهبری در دانشـگاه، 

مدیـران و کارکنان معاونت دانشـجویی در روز دوشـنبه 13 آذر 

96 افتتاح شـد.

بنـای نمازخانـه سـاختمان ایـن معاونـت کـه بسـیار قدیمـی و 

کوچـک بـود، بـا همـت معاونـت دانشـجویی عملیات نوسـازی 

آن انجـام و بـه حجـم فضـای داخلـی آن نیز افزوده شـد و زین 

پـس بـا فضایی زیبـا و روحانی میزبـان نمازگـزاران خواهد بود.

امامـت  بـه  روز  همـان  و عصـر  نمـاز ظهـر  اینکـه،  توضیـح 

حجت الاسام والمسلمین عیسی زاده برپا شد.

در�� روزجهانینوزادنارس اجرایویژمبرنامه
مجتهعبیهارستانیامامخهینی)رم(

بخش هــای نــوزادان و NICU مجتمــع بیمارســتانی امام خمینی 

)ره( همــگام بــا ســایر مراکــز، برنامــه روز جهانــی نــوزاد نــارس 

را برگــزار کردنــد. در حاشــیه مراســم به رســم یادبــود هدایایــی 

ــا ابتــکار سرپرســتار بخــش  ــه کــودکان حاضــر داده شــد و ب ب

ــاد  ــگ بنفــش نم ــگ )رن ــا پوشــش بنفش رن ــه ب ــدادی هدی تع

نــوزاد نــارس در سرتاســر جهــان اســت( بــرای کــودکان مناطــق 

زلزلــه زده ارســال شــد.

بخش هــای نــوزادان و NICU مجتمــع بیمارســتانی امام خمینی 

)ره( همــگام بــا ســایر مراکــز، برنامــه روز جهانــی نوزاد نــارس را 
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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

1  هارمآ1آ
آ ذ ر 1 ر ذ ر

دوشنبه 28 آبان 96 اجرا کردند.

ــش و  ــس بخ ــری رئی ــر نی ــاش دکت ــا ت ــه ب ــن ویژه برنام ای

سرپرســتاران بخــش آبــرون و میــرزا طاولــی و با حضور اســتادان 

بخــش دکتــر اســماعیل نیــا، دکتــر دلیلــی، دکتــر صبــاغ، دکتر 

فصیــح پــور، دســتیاران فــوق تخصــص و تخصــص و جمعــی از 

اســتادان دانشــکده پرســتاری ازجملــه دکتر میرلاشــاری و دکتر 

ــد. ــزار ش حســن پور برگ

بخــش مراقبــت ویــژه نــوزادان مجتمــع، با تجهیــزات اســتاندارد 

ــاذق و  ــن ح ــه روز، حضــور متخصصی ــی ب ــای درمان و پروتکل ه

ــی آرامش بخــش  ــن فضــای فیزیک ــان مجــرب و همچنی کارکن

ازجملــه بخش هــای پیشــگام در عرصــه مراقبــت ویژه از نــوزادان 

در سراســر کشــور اســت. همچنین، بخــش مراقبت ویــژه نوزادان 

بیشــترین تــاش خــود را بــرای ارائه مراقبــت تکاملی از نــوزادان 

و خانــواده آن هــا )NIDCAP( انجام داده و قدم های ارزشــمندی 

در ایــن رابطــه برداشــته اند.

در همیـن راسـتا صحبت های کوتـاه و صمیمانه والدیـن نوزادان 

که تجارب تلخ و شـیرین خود را با حاضرین در میان گذاشـتند و 

همچنین گزارش درمانگران این مرکز از پیشـرفت های حاصله در 

کشـور درزمینهٔ مراقبت و درمان نوزادان نارس و اهمیت پیگیری 

پس از ترخیص قسـمت هایی از این مراسـم بود.

پیش تر دکتر نیری رئیس بخش های نوزادان و NICU در حاشیه 

هماهنگی هـای این برنامه اظهار کرد: حوادث و رخدادهای فاصله 

زمانـی حین تولـد و یک ماه اول زندگی نوزادان بسـیار پراهمیت 

هسـتند، زیرا رد پای خود را در سراسـر عمر افراد باقی می گذارند 

و فعالیـت در راسـتای افزایش سـامت ایـن دوران بـرای نوزادان 

سـرمایه گزاری برای آینده سـامت جامعه محسوب می شود. وی 

افزود در سـه ماهه نخسـت امسـال 633 نوزاد در بخش نوزادان و 

357 نـوزاد نـارس در بخش هـای NICU این مرکز پذیرش شـده 

و خدمات درمانـی دریافت کرده اند.

ازجملـه اقدامـات نوآورانه و اسـتانداردی که باعث شـده اسـت تا 

بخش نوزادان و NICU مجتمع برای سـومین سـال پیاپی موفق 

بـه قرارگیری در پوسـتر NIDCAP شـود حضور دائـم والدین در 

کنـار نوزادشـان، مراقبـت و درمـان نـوزادان با سـن بیـش از 27 

هفتـه، ارائـه مراقبت هـای NIDCAP و مراقبت هـای معنـوی و 

تسـکینی بود.

حضور دوستانه پدران و مادرانی که فرزندان خود را به بیمارستان 

آورده بودنـد تـا قـدردان زحمـات کادر مراقبت و درمان باشـند و 

همچنیـن مشـاوره ایـن والدیـن به مـادر و پـدران نگـران حاضر 

در بخـش کـه در حاشـیه بزرگداشـت روز جهانی نـوزاد نارس به 

چشـم می خـورد دیدنی بـود. یکـی از اولویت های مطـرح در این 

برنامـه تشـکیل انجمـن والدیـن نـوزادان نـارس بود کـه والدین 

بـا عضویـت در ایـن انجمـن بتواننـد تجربیات خـود را بـا والدین 

نوزادان بسـتری جدیـد به اشـتراک بگذارند.

در انتهای مراسم به رسم یادبود و تشکر هدایایی به کودکان حاضر 

با  تعدادی هدیه  ابتکار سرپرستار بخش  با  داده شد. همچنین، 

پوشش بنفش رنگ )رنگ بنفش نماد نوزاد نارس در سرتاسر جهان 

است( برای کودکان مناطق زلزله زده ارسال شد.

 

مراکز�� از ازکشورسوریه اعزامی بازدیدهیئت
تحتپو1شمرکزبهدا1تجنوبتهران

هیئت اعزامی 18 نفره کشور سوریه از دو مرکز تحت پوشش 

مرکز بهداشت جنوب تهران بازدید کردند.

ایـن بازدید به منظور روند ارائه خدمـات مادر و کودک و باروری 

سـالم در نظـام مراقبت هـای اولیه بهداشـتی کشـور روز شـنبه 

4 آذر 96 بـا حضـور کارشناسـان معاونـت بهداشـت دانشـگاه و 

هیئت اعزامی 18 نفره از کشـور سـوریه از مرکز آموزش هنگام 

ازدواج مرکـز نور سـعادت بازدید کرد.

 در ابتدا دکتر طالبی توتی، کارشناس مسئول واحد جمعیت و 

سامت خانواده در خصوص چگونگی آموزش زوجین در مرکز 

را ارائه کرد و میهمانان ضمن شرکت در کاس آموزشی سؤالات 

خود را مطرح کردند.

در ادامـه ایـن هیئـت اعزامـی و گروه همـراه با حضـور در مرکز 

شـماره 31 از نزدیـک مراحـل انجـام مراقبـت سـامت اولیه را 

بازدید کردند.
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دیداروزیرخدماتبهدا1تیپاکستانباسرپرست��
معاونتبینالهللدانشگام

و  مقررات  بهداشتی،  وزیر خدمات  ترار،  افضل  دکتر سایرا 

دکتر  با  تهران  قلب  مرکز  در  با حضور  پاکستان  همکاری های 

کردی، سرپرست معاونت بین الملل دانشگاه و دکتر پورحسینی، 

رئیس این مرکز دیدار کرد.

در دیدار روز شنبه 4 آذر 96، دکتر اسدی لاری، قائم مقام وزیر 

بهداشت در امور بین الملل و دکتر تکیان، معاون حوزه قائم مقام 

وزیر بهداشت در امور بین الملل، وزیر خدمات بهداشتی پاکستان 

را همراهی کردند.

در آغاز، دکتر کردی با اشاره به فعالیت 16 بیمارستان آموزشی 

 9 داشت:  اظهار  تهران،  پزشکی  علوم  دانشگاه  زیرمجموعه  در 

بیمارستان از این مجموع، ارائه خدمات تخصصی به بیماران از 

سراسر کشور را برعهده دارند.

دانشجویان  کرد:  تصریح  دانشگاه  بین الملل  معاونت  سرپرست 

برترین  میان  از  و  ورودی  آزمون  از طریق  دانشگاه  این  ایرانی 

شرکت کنندگان جذب می شوند ضمن اینکه در پذیرش متقاضیان 

خارجی نیز کیفیت علمی به عنوان یکی از معیارهای اصلی مدنظر 

قرار می گیرد.

وی مجموع دانشجویان خارجی دانشگاه علوم پزشکی تهران را 

820 نفر اعام کرد و بیان داشت: نزدیک به یک صد نفر از این 

تعداد را دانشجویان پاکستانی تشکیل می دهند.

دکتر کردی افزود: دانشـجویان پاکستانی این دانشگاه به ترتیب 

در دوره هـای پزشـکی عمومی، دکترای تخصصی، دندانپزشـکی 

عمومـی، تخصـص، فلوشـیپ و کارشناسـی ارشـد مشـغول بـه 

تحصیل هسـتند.

در ادامه، وزیر خدمات بهداشتی، مقررات و همکاری های پاکستان 

بـه طـرح سـؤالات و ایده هایـی در خصـوص کیفیت آموزشـی و 

علمـی دانشـجویان فارغ التحصیل و تعامات دانشـگاه های علوم 

پزشـکی دولتی و خصوصی در ایران پرداخت.

گفـت:  دراین بـاره  دانشـگاه  بین الملـل  معاونـت  سرپرسـت 

باوجوداینکـه کیفیـت آموزشـی و علمـی را نمی تـوان تنهـا از 

طریق تعداد مقالات منتشـر شـده سـنجید، دانشـجویان مقطع 

تحصیـات تکمیلـی بایـد پیـش از فارغ التحصیلـی حداقـل دو 

مقالـه ISI بـه چـاپ برسـانند.

معاون حوزه قائم مقام وزیر بهداشت در امور بین الملل نیز به سه 

راهکار پیش بینی شده توسط این وزارتخانه برای سنجش کیفیت 

آموزشی دانشجویان اشاره کرد و گفت: براساس سیستم رتبه بندی 

ملی دانشگاه های علوم پزشکی، پذیرفته شدگان آزمون ورودی 

به  آن ها  برترین  که  می شوند  تقسیم  دانشگاه های کشور  میان 

دانشگاه علوم پزشکی تهران راه می یابند.

دکتر تکیان اضافه کرد: همچنین رصد سیستم های رتبه بندی 

بین المللی، امکان سنجش جایگاه دانشگاه ها و برنامه ریزی برای 

ارتقاء وضعیت آن ها را فراهم می کند.

وی تعریف معیارهایی برای ارتقاء کیفیت آموزش استادان جدیدالورود 

دانشگاه های علوم پزشکی را سومین راهکار پیش بینی شده دانست 

و  مختلف  رشته های  در  استادان  برترین  داشت: جذب  بیان  و 

آمادگی آن ها برای تدریس به زبان انگلیسی ازجمله معیارهای 

تعریف شده است.

دکتر اسدی لاری، قائم مقام وزیر بهداشت در امور بین الملل در 

جمع بندی این نشست بازدید وزیر خدمات بهداشتی پاکستان از 

توانمندی ها و ظرفیت های دانشگاه علوم پزشکی تهران را مثبت 

ارزیابی کرد و گفت: افزایش ارتباطات با نظام سامت پاکستان با 

تکیه بر همکاری های علمی و پژوهشی طی دیدار با دکتر سایرا 

افضل ترار مورد تأکید قرار گرفت.

تعامات مشترک خبر  تداوم  برای  عاقه مندی طرفین  از  وی 

داد و خاطرنشان کرد: وزیر خدمات بهداشتی پاکستان درصدد 

ایجاد فرصتی برای ارتباط گسترده یکی از برترین دانشگاه های 

این کشور با دانشگاه علوم پزشکی تهران است.

گفتنی است در جریان این نشست، فیلم معرفی دانشگاه علوم 

پزشکی تهران و مرکز قلب تهران نمایش داده شد و در پایان نیز 

فرصت بازدید دکتر سایرا افضل ترار، از بخش های مختلف مرکز 

قلب تهران فراهم شد.
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بزرگدا1تدکترمهینولیخاني،استادپیشکسوت��
درماتولوژي

به پاس قدرداني از استاد مهین ولیخاني مراسم بزرگداشت استاد پیشکسوت 

درماتولوژي در کنگره سالیانه پوست رازی برگزار شد.

روز پنجشنبه دوم آذر 96، در دومین روز کنگره، به پاس قدرداني از استاد 

مهین ولیخاني، مراسم بزرگداشتی با حضور اساتید پیشکسوت درماتولوژي، 

استادان، پزشکان مراکز تحقیقاتي پوست، روسا و معاونین دانشگاه علوم 

پزشکي تهران و دستیاران، در پژوهشگاه صنعت نفت برگزار شد.

درماتولوژي  ناظمي متخصص  مراسم دکتر محمدجواد  این  در 

اظهار  و  پرداخت  ولیخانی  استاد  برجسته  ویژگی های  بیان  به 

داشت: هر آنچه از انسانیت، اخاق، محبت، توجه ویژه به بیماران، 

همیاري با دانشجویان کسب کردم از دکتر ولیخاني آموخته ام. 

حقیقتاً حضور وي در دوران تدریس و حرفه بنده نعمت بزرگي 

بود و موجب روشنایي راه و آینده من و امثال من شده است.

وي ویژگی های برجسته اخاقي دکتر ولیخاني را منجر به جاودانه 

شدن یاد و خاطره وي در ذهن ها دانست و گفت: استاد ولیخاني به 

معناي واقعي زندگي خود را وقف بیماران و آموزش جوانان کرده اند.

در ادامه دکتر حسین طباطبایي متخصص درماتولوژي با اشاره به دوران 

رزیدنتي خود تحت نظر اساتید و ازجمله دکتر ولیخاني خاطرنشان کرد: 

رزیدنت های رشته درماتولوژي برعکس سایر رشته ها، هنگام ورود به 

این دوره با اصطاحات تخصصي جدید و پیچیده ای مواجه می شوند.

وي افزود: در دوران رزیدنتی ام، اساتیدي همانند پروفسور شمس و استاد 

ولیخاني که بسیار جوان بودند به ما نزدیک تر بودند و در مواقعي که دچار 

سردرگمي و کمبود اعتمادبه نفس می شدیم این اساتید کمك بسیاري می کردند.

دکتر رضا رباطي متخصص درماتولوژي نیز ضمن یادآوري رفتار و منش 

دکتر ولیخاني با دانشجویان و رزیدنت ها، تصریح کرد: همواره دانش عالي، 

روش آموزشي و خلق این استاد گران قدر زبانزد همه بوده و هیچ گاه 

در ارائه خدمت به بیماران و ارائه دانش به دانشجویان دریغ نکرده اند.

دکتر حسن صیرفي استاد بیمارستان رازی و عضو هیئت علمی دانشگاه 

علوم پزشکي تهران در مراسم بزرگداشت دکتر ولیخاني، با اشاره به 

سجایاي اخاقي این استاد برجسته پوست کشور، اظهار داشت: از همان 

دوران ورودم به دوره تخصصي پوست در سال 58، دکتر ولیخاني به 

دلیل خصوصیات رفتاري ویژه همواره براي بنده استادي خاص بودند.

وي در ادامه تصریح کرد: دکتر ولیخاني به عنوان استاد، همیشه در 

درمانگاه های پوست حضوري فعال داشتند و دسترسي به وي براي 

کمك گرفتن در امر تشخیص و درمان در خصوص معضات بیماران 

پوستي براي من و همکارانم آسان تر از سایر اساتید بود.

دکتر صیرفي افزود: دکتر ولیخاني به عنوان یك دوست و همکار صمیمي 

مرا در بسیاري از مشکات اجتماعي در دوران طولاني تحصیل راهنمایي 

می کردند و به جرئت می توان گفت که در بسیاري از موفقیت های شغلي 

و حتي خانوادگی ام مدیون این استاد فرهیخته هستم.

وي نظارت دکتر ولیخاني بر تمام مراحل تحصیلي دستیاران و 

کارآموزان پوست را از ویژگی های برجسته استاد ولیخاني در جهت 

تربیت نسل قدیم و جدید درماتولوژیست ها خواند و خاطرنشان 

کرد: دوستي و همکاري با این استاد و پزشك برجسته کشور یکي 

از نعمت های خداوند براي من بوده که همیشه شکرگزار آن هستم 

و عمري طولاني و باعزت و عظمت را براي ایشان آرزومندم.

دکتر نیلفروش زاده رئیس انجمن پوست با اهداي تقدیرنامه از 

دکتر ولیخاني تقدیر کرد و همچنین لوح افتخاري استاد دانشگاه 

علوم پزشکي شهید بهشتي را هم به اعطا کرد.

دکتر علي اصیلیان به نمایندگي از انجمن پوست و مرکز تحقیقات 

سلول های بنیادي و دکتر علیرضا فیروز رئیس مرکز تحقیقات 

ولیخاني،  مهین  دکتر  از  هدایایي  اهداي  با  نیز  و جزام  پوست 

به عنوان پزشك و متخصص برجسته درماتولوژي از زحمات ارزنده 

ایشان طي سالیان خدمت قدرداني به عمل آورد.

در پایان استاد صیرفي و استاد حاجي به نمایندگي گروه پوست 

دانشگاه علوم پزشکي تهران و بیمارستان پوست رازي، دکتر ربابه 

عابدیني رئیس بیمارستان رازي و دکتر نفیسه اسماعیلي رئیس 

مرکز تحقیقات بیماری های تاولي هم با اهداي هدایا و تقدیرنامه، 

خدمات استاد ولیخاني را ارج نهادند.

توضیح اینکه در حاشیه مراسم کلیپی از استاد ولیخانی پخش شد.

مراسـم بزرگداشـت بـا عکس یادگاري با اسـتاد مهیـن ولیخاني 

پایان یافت.


